
İzmir Sanat’taİzmir Sanat’ta
ilk konukilk konuk

Ahmet ÜmitAhmet Ümit

Eski sevgilisiniEski sevgilisini
öldürüpöldürüp

İntihar ettiİntihar etti

SANAYICILER bir yandan kur farkının diğer 
yandan girdi maliyetlerinin arttığını, en önemli 
girdi maliyetinin ise işçilik olduğunu belirtirken 
‘yurtdışına taşınma’ konusuyla gündeme gelen 
tekstil sektöründen işçiyi kızdıracak bir öneri 

geldi. Buca Ege Organize Sanayi Bölgesi (BE-
GOS) Başkanı, Türkiye Giyim Sanayicileri Der-
neği (TGSD) Başkan Yardımcısı Toygar Narbay 
birçok firmanın müşteri ve pazar kaybetmemek 
için zararına satış yaptığını söyleyerek, “2025 

yılında bir seferde uygulamaya girecek asgari 
ücret zammı şu ankinden daha zor süreç yaşatır. 
Bu nedenle asgari ücret zammı tek seferde değil 
2’ye bölünüp ocak ve temmuz aylarında   
yapılırsa herkes rahatlar” diye konuştu. 
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TÜRK Harb-İş Sendikası İzmir Şubesi, 
hayat pahalılığı, adaletsiz vergi siste-
mi, işsizlik, güvencesiz çalıştırma, kayıt 
dışılık ve mülteci istihdamı gibi sorunlar 
nedeniyle oturma eylemi gerçekleştirdi. 
Şube Başkanı Selim Ulusoy, işçilerin 12 ay 
çalıştığını ancak 2,5 aylığını vergi olarak 
ödemek zorunda kaldıklarını belirterek, 
“Gelir vergisi oranları kabul edilebilir dü-
zeyde güncellenmelidir, işçinin üzerinde-
ki vergi yükü azaltılmalıdır” dedi. 

İŞİNİ dijitalleştirmek isteyenlere anahtar 
teslim e-ticaret çözümleri sunan Hepsibura-
da, bu yıl ilk kez düzenlediği “Hepsiburada 
İş Ortağım Buluşmaları” ile İzmir’de KOBİ ve 
girişimcilerle bir araya geldi. Hepsiburada 
Grup Başkanı Ender Özgün, “İzmir, % 81.83 
pazar payıyla bölgenin en büyük e-ticaret 
merkezi haline gelirken, Denizli ve Muğla da 
hızla büyüyen iller arasında. Hedefimiz 1 yıl 
içinde Ege Bölgesi’nde e-ticaret sistemine 10 
bin yeni satıcı kazandırmak” dedi. 

TÜRKİYE Cumhuriyeti’nin kurulmasında 
büyük katkıları bulunan, ilk başbakan, 
ikinci cumhurbaşkanı, Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’ün en yakın silah ve dava 
arkadaşı İsmet İnönü, doğumunun 140. 
yıl dönümünde, Konak ilçesinde doğdu-
ğu evde anıldı. Anma törenine katılan 
Başkan Tugay, “İsmet İnönü, Türkiye Cum-
huriyeti tarihinin en önemli iki kişisinden 
biri olan büyüğümüzdü. Daha fazla sahip 
çıkmamız gerekiyor” dedi.

Türk Harb-İş’liler 
‘vergide adalet’ dedi

 Ege Bölgesi’ne 
10 bin yeni satıcı

İnciraltı’ndaİnciraltı’nda
yıkım başladıyıkım başladı
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi 
zabıta ekipleri, Balçova İnci-
raltı sahilinde, deniz içinde ve 
kenarında izinsiz oluşturulan 
iskeleler, baraka ve kulübelerin 
yıkımına başladı. Ticari amaçla 
kullanılan ve çevre kirliliğinin yanı 
sıra gıda güvenliği konusunda da 
şikayetlere neden olan 15 kaçak 
yapı, ekiplerin müdahalesiyle 
sökülüyor. İzmir Emniyet Müdür-
lüğü ekiplerinin de destek verdiği 
çalışmada, kepçeler yapıları 
yıkarak denizden çıkardı.

İnönü, doğduğu 
evde törenle anıldı

6 Internet
sitemize
QR KODU QR KODU 
okutarak 
ulaşabilirsiniz.
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CUMHURBAŞKANI Yardımcısı 
Cevdet Yılmaz, İzmir’de düzenle-
diği toplantıda Körfez’deki balık 
ölümlerinin arıtılmadan denize 
boşalan sulardan kaynaklı ol-

duğunu söyledi. Körfez için ciddi 
oranda yatırım yapılmasının şart 
olduğunu vurgulayan Yılmaz, 
“Merkezi idare ve yerel yönetimler 
birlik olarak sorumluluklarımızı 

yerine getirmeliyiz” dedi. Yılmaz 
ayrıca iş dünyası temsilcileriyle 
de buluşup sorunlarını dinledi.
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6VR gözlük 
teknolojisi ve 

oyunlara uygulaması
2

Dilek Çakır

5

Nesli Balcı Yılmaz

8

Göztepe’nin dönüşü 
güzel oldu

Yılmaz: Körfez’i arıtılmayanYılmaz: Körfez’i arıtılmayan
sular kirletiyor; yatırım şart sular kirletiyor; yatırım şart 

‘ASGARI’ ZAMMA‘ASGARI’ ZAMMA
2 TAKSIT ONERISI2 TAKSIT ONERISI

BALKAN RÜZGARIBALKAN RÜZGARI, 18’İNCİ, 18’İNCİ
KEZ İZMİR’DE ESECEKKEZ İZMİR’DE ESECEK

İş dünyası İş dünyası 
en önemli en önemli 
maliyet maliyet 
artışının artışının 
asgari asgari 
ücretten ücretten 
kaynaklı kaynaklı 
olduğunu dile olduğunu dile 
getirirken getirirken 
kan kaybeden kan kaybeden 
tekstil tekstil 
sektöründen sektöründen 
asgari ücret asgari ücret 
zammını tek zammını tek 
seferde değil seferde değil 
2’ye bölüp 2’ye bölüp 
ödeme önerisi ödeme önerisi 
geldigeldi

Genç sağlıkçılar, önlüğü giydiGenç sağlıkçılar, önlüğü giydi
EGE Üniversitesi’nin genç sağlık çalı-
şanı adayları, uyum haftası kapsamın-
da beyaz önlüklerini giyerek mesleğe 
ilk adımlarını attı. EÜ Tıp Fakültesi ve 

Diş Hekimliği Fakültesi öğrencilerinin 
beyaz önlük giyme törenlerinde Rektör 
Prof. Dr. Necdet Budak da öğrencile-
rin heyecanına ortak oldu.

2’de

8

IZMIR Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından düzenlenen 
Uluslararası Balkanlılar Halk 
Dansları Festivali bu yıl 
18’inci kez 3-5 Ekim tarihleri 
arasında gerçekleştirilecek. 
Bu yıl Balkan göçmeni 
nüfusunun yoğun olduğu dört 
merkez ilçe olan Gaziemir, 
Bornova, Buca ve Karşıya-
ka’da 3- 5 Ekim tarihlerinde 
yapılacak 18. Uluslararası 
Balkanlılar Halk Dansları 
Festivali, yine renkli görüntü-
lere sahne olacak.

Toygar Toygar 
NarbayNarbay

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Cevdet Cevdet 
YılmazYılmaz

BilalBilal
SaygılıSaygılı

Filiz
Erol

Filiz
Erol
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Ender Ender 
ÖzgünÖzgün

İLK İLK 3 maçından beraberlikle 3 maçından beraberlikle 
ayrılıp daha sonra üst üste ayrılıp daha sonra üst üste 
Bodrum FK ve Kayserispor Bodrum FK ve Kayserispor 
karşılaşmalarını kendi evinde karşılaşmalarını kendi evinde 
rahat kazanan ve 9 puana rahat kazanan ve 9 puana 
ulaşan Göztepe, Galatasaray, ulaşan Göztepe, Galatasaray, 
Beşiktaş ve Trabzonspor’la Beşiktaş ve Trabzonspor’la 
birlikte yenilgi almayan ta-birlikte yenilgi almayan ta-
kımlar arasına adını yazdırdı.kımlar arasına adını yazdırdı.

YENİLMEZ YENİLMEZ 
ARMADA ARMADA 
GÖZTEPEGÖZTEPE
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Dilek Çakır

VR gözlük 
teknolojisi ve 

oyunlara 
uygulaması

dilekcakir99c@gmail.com

Sanal gerçeklik (VR) gözlükleri, son 
yıllarda teknolojik gelişmelerle 

birlikte hızla popülerlik kazandı. Oyun 
dünyasında sağladığı yenilikçi deneyim-
lerle dikkat çeken VR, kullanıcıların oyun 
oynamasını sadece görsel bir aktiviteden 
çok daha fazlası haline getiriyor. VR 
gözlükleri, kullanıcılara üç boyutlu bir 
ortamda, gerçekçi görsel ve işitsel dene-
yimler sunarak onları sanal bir dünyaya 
taşıyor. Gelişmiş sensörler, hareket izleme 
ve gerçek zamanlı grafik işleme gibi 
özellikler, oyuncuların fiziksel hareketle-
rini sanal ortamda yansıtmasını sağlıyor. 
Bu, oyuncuların oyun içindeki dünyaya 
daha fazla dahil olmalarını ve etkileşimde 
bulunmalarını mümkün kılıyor.

VR gözlüklerinin oyunlarda uygu-
lanması, birçok farklı türde deneyim 
sunuyor. Aksiyon oyunlarından bulmaca 
oyunlarına, eğitim simülasyonlarından 
korku deneyimlerine kadar geniş bir 
yelpaze mevcut. Örneğin, VR ile gelişti-
rilen oyunlar, kullanıcının fiziksel olarak 
hareket etmesini gerektiren görevler su-
narak daha gerçekçi bir deneyim sağlıyor. 
Kullanıcılar, sanal dünyada yürüyerek, 
zıplayarak veya eğilerek oyun oynamakta; 
bu da geleneksel oyunlara kıyasla daha 
dinamik ve etkileşimli bir deneyim oluş-
turuyor. 

Ben de yakın zamanda VR gözlüğü ile 
oyun oynama deneyimini yaşamış bir kul-
lanıcı olarak, VR gözlüklerin oyun içinde-
ki deneyimini bilgisayar oyunu oynamaya 
göre çok daha fazla gerçekçi kıldığını 
söylemek isterim. Gözlükler sizi oyunun 
içine sokuyor, elinizdeki kumandalar 
sizin oyundaki elleriniz oluyor ve gerçek 
hayattaki hareketlerinize benzer hareket-
ler yaparak oyunda ilerleyebiliyorsunuz. 
Ancak, VR gözlüklerinin bazı dezavantaj-
ları da bulunuyor. Cihazların maliyetinin 
yüksek olmasının yanı sıra uzun süreli 
kullanımlarda yaşanan baş dönmesi ve 
rahatsızlık hissi, VR deneyimini olumsuz 
etkileyebiliyor. Yine de, teknoloji ilerle-
dikçe bu sorunların çözülmesi bekleniyor.

Kültür-Sanat-Magazin

EGE Üniversitesinin genç 
sağlık çalışanı aday-
ları, uyum haftası 
kapsamında beyaz 
önlüklerini gi-
yerek mesleğe 
ilk adımlarını 
attılar. EÜ Tıp 
Fakültesi ve 
Diş Hekim-
liği Fakültesi 
öğrencilerinin 
beyaz önlük 
giyme törenle-
rinde Rektör Prof. 
Dr. Necdet Budak da 
öğrencilerin heyecanına 
ortak oldu. Rektör Prof. Dr. Bu-

dak, öğrencilere beyaz 
önlüklerini bizzat 

giydirdi.
Tıp Fa-

kültesi 55. 
Yıl Şölen 
Alanında 
gerçekleş-
tirilen be-
yaz önlük 
giydirme 

töreninde 
konuşan 

Rektör Prof. 
Dr. Necdet 

Budak, “Sağlık, 
Ege Üniversitesi için 

hassasiyeti en yüksek konuların 
başında geliyor. 69 yıl boyunca 
inşa ettiğimiz köklü tecrübe ve 
bilgi hazinesi,  sizleri çok şanslı 
kılarken aynı zamanda çok ciddi 
sorumluluklar yüklüyor. Bugün 
eğitim hayatınıza başlayacağınız 
bu köklü çatıyı daha ileri taşıyacak 
olan sizlersiniz” dedi. 

Güçlü kadro 
Öğrencilerin, tıp alanında çığır 

açan gelişmelere öncülük eden 
güçlü bir akademik kadronun 
deneyimlerinden faydalanacağını 

hatırlatan Budak, “Akademisyen-
lerimizin, sizlere teorik donanımın 
yanı sıra mesleki sorumluluk bi-
lincini, etik ve insani değerleri en 
iyi şekilde aşılayacağına yürekten 
inanıyorum. Bizler ise akademik 
ve entelektüel gelişiminiz için 
ihtiyacınız olan tüm imkânları 
sizlere sağlamak için burada-
yız. Üniversitemiz çatısı altında 
huzurlu, güvenli ve başarılı bir 
eğitim hayatı deneyimlemeniz için 
elimizden gelen desteği vereceğiz” 

diye konuştu.
Törene; EÜ Rektör Yardım-

cısı Prof. Dr. İlkin Şengün, Tıp 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Devrim 
Bozkurt, fakülte ve hastane üst yö-
netimi, akademisyenler, öğrenciler 
ve aileleri katıldı. 

Öte yandan EÜ Diş Hekimliği 
Fakültesinde de beyaz önlük giyme 
heyecanı yaşandı. Bilim Sanat Am-
fisinde gerçekleştirilen önlük giyme 
törenine Rektör Prof. Dr. Necdet Bu-
dak da katıldı. HABER MERKEZİ

Genç sağlıkçılar beyaz önlüğü giydiGenç sağlıkçılar beyaz önlüğü giydi

‘Sanat Söyleşileri’nin
ilk konuğu Ahmet Ümit

İZMİR Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan düzenlenen İzmir Sanat Söyleşileri’nin 
ilk konuğu şair ve yazar Ahmet Ümit ola-
cak. Etkinlik, 27 Eylül’de İzmir Sanat’ta 
yapılacak.

Şair ve yazar Ahmet Ümit, İzmir Bü-
yükşehir Belediyesi Kültür ve Sanat Şube 
Müdürlüğü’nün düzenlediği İzmir Sanat 
Söyleşileri’nin ilk konuğu olacak. İzmirli 
şair Tuğrul Keskin’in moderatörlüğündeki 
söyleşi, 27 Eylül’de İzmir Sanat’ta yapıla-
cak. Saat 19.00’da trio dinletisi ile başlaya-
cak etkinlik, Tuğrul Keskin’in sunumu ve 
Ahmet Ümit’in söyleşisi ile devam edecek. 
Soru cevap bölümünün de yer alacağı et-
kinlik, İzmirli edebiyat tutkunlarına keyifli 
bir gün 
yaşatacak.

İzmir 
Sanat 
Söyleşileri 
kapsamın-
da tanın-
mış edebi-
yatçılar ve 
sanatçılar, 
Tuğrul Keskin tarafından konuk edilecek. 
Etkinliklerde kültür, sanat ve gündem 
üzerine konuşmaların yanı sıra konuğun 
güncel üretimlerine ve sanat yaşamına dair 
sohbetler de olacak. HABER MERKEZİ

Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi ve Diş Hekimliği Fakültesi öğrencileri, beyaz önlüklerini giyerek mesleğe 
ilk adımlarını attı. Rektör Prof. Dr. Necdet Budak, öğrencilere öğrenim hayatlarında başarılar diledi

Ulu önder Mustafa Kemal Ata-
türk’ün “Yurtta barış dünyada ba-

rış” ilkesi doğrultusunda ilk ikisi 1935 
ve 1936 yıllarında gerçekleştirilen 
Uluslararası Balkanlılar Halk Dansları 
Festivali, 2006’dan bu yana her yıl 
düzenleniyor. Bu yıl Balkan göçmeni 
nüfusunun yoğun olduğu dört merkez 
ilçe olan Gaziemir, Bornova, Buca 
ve Karşıyaka’da 3- 5 Ekim 
tarihlerinde yapılacak 18. 
Uluslararası Balkan-
lılar Halk Dansları 
Festivali, renkli 
görüntülere sahne 
olacak. Bulgaristan, 
Kuzey Makedonya, 
Kosova, Bosna-Her-
sek, Yunanistan ve 
Karadağ olmak üzere 6 
ülkenin katılımıyla yapıla-
cak festival, İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Kültür ve Sanat Şube Mü-
dürlüğü tarafından organize edilecek.

Halk oyunları ve konser 
Festival, 3 Ekim Perşembe günü 

17.00’de Cumhuriyet 
Meyda- nı’ndaki açılış 
töreni ile başlayacak. 
Saat 17.30’da ise 

Gündoğdu Meyda-
nı’nda açılış korteji 

düzenlenecek. Saat 
18.30’da yine Gündoğ-

du Meydanı’nda halk oyunu 
ekiplerinin gösterileri var. Gündoğdu 
Meydanı, saat 20.00’de ise Gamze 
Matracı’nın konserine ev sahipliği 
yapacak.

Buca ve Karşıyaka’da 
Festivalin ikinci günü 

4 Ekim Cuma saat 
18.30’da Buca Hasa-

nağa Bahçesi’nde Kuzey Makedonya, 
Yunanistan, Karadağ ve Türkiye’den 
halk oyunu ekiplerinin gösteri-
leri İzmirliler ile buluşacak. Saat 
20.00’de ise Muammer Ketencoğlu 
ve Balkan Yolculuğu konseri düzen-
lenecek. Festivalin ikinci gününde 
saat 19.00’da Karşıyaka Fikri Altay 
Mahallesi Fikri Altay Top Sahası 
alanında Bosna Hersek, Bulgaristan 
ve Kosova’dan halk oyunu ekiple-
rinin gösterileri sahnelenecek. Saat 

20.00’de Rumeli Ekrem konseri 
var. HABER MERKEZİ

Balkan rüzgarı 
İzmir’de esecek

Uluslararası Balkanlılar Halk Dansları Festivali bu yıl 18’inci kez 3-5 Ekim tarihleri arasında 
düzenleniyor. Bulgaristan, Kuzey Makedonya, Kosova, Bosna-Hersek, Yunanistan ve Karadağ 

olmak üzere 6 ülkenin katılımıyla yapılacak festival yine renkli görüntülere sahne olacak

5 Ekim Cumartesi saat 
18.00’de ise Gaziemir Festi-
val Alanı’nda Kuzey Make-
donya, Yunanistan, Karadağ 
ve Türkiye’den halk oyunu 
ekiplerinin gösterileri yapı-
lacak. Saat 19.30’da Balkan 
Tayfa konseri var. Festivalin 
son günü, Bornova’da da 
coşkuyla kutlanacak. Saat 
18.00’de Bornova Çamdibi 
Atatürk Parkı’nda Bosna 
Hersek, Bulgaristan ve Ko-
sova’dan halk oyunu ekip-
lerinin gösterileri 
sahnelenecek. 
Saat 19.30’da 
ise Çamdibi 
Bandosu tara-
fından konser 
verilecek.

Festivale 
muhteşem final

Necdet Necdet 
BudakBudak
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kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası 
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b) Niteliği, türü ve miktarı     : 166 KALEM MALZ. ALIMI
                                               Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı  
                                               içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim              : HASTANEMİİZ TIBBİ SARF AMBARI
    edileceği yer 
ç) Süresi/teslim tarihi            : SÖZLEŞMENİN İMZALANMASINA MÜTEAKİP  
                                               HASTANEMİZİN YAZILI TALEBİ DOĞRULTUSUNDA 
                                               İLK 20 GÜN İÇİNDE İLK PARTİ TESLİMAT 
                                               YAPILACAKTIR. DİĞER PARTİLER HASTANEMİZİN 
                                               YAZILI TALEBİ DOĞRULTUSUNDA 10 GÜN 
                                               İÇİNDE AŞAĞIDAKİ TESLİM PROGRAMI 
                                               ÇERÇEVESİNDE PEYDERPEY TESLİM EDİLECEKTİR. 
                                               İŞİN BAŞLAMA SÜRESİ; İLGİLİ KISIMLAR SÖZLEŞME         
                                               İMZALANMASINA MÜTEAKİP İŞE BAŞLANILACAK 
                                               OLUP, SÖZLEŞMESİNİN BİTİŞ TARİHİ 31.12.2024 
                                               TÜR. -YÜKLENİCİ, KURUMUN SİPARİŞİNDE İSTENEN 
                                               MİKTAR VE KALEMDEKİ MALZEMELERİ EKSİKSİZ 
                                               OLARAK SİPARİŞİ TAKIP EDEN 10 (ON) GÜN İÇİNDE 
                                               TESLİM ETMEK ZORUNDADIR. HASTANEMİZ 
                                               STOK TAKİBİ VE YÖNETİMİ AÇISINDAN İSTENEN 
                                               MİKTAR VE KALEME RİAYET EDİLMESİ 
                                               GEREKMEKTE OLUP, MAL TESLİMİ ÖNCESİNDE 
                                               İLGİLİ HASTANEMİZ TIBBİ SARF AMBARINA BİLGİ 
                                               VERİLECEKTİR. HASTANEMİZ TARAFINDAN ACİL 
                                               VE ÖNGÖRÜLMEYEN DURUMLAR HARİÇ 
                                               MALZEMELER AŞAĞIDA BELİRTİLEN TARİHLER 
                                               ARASINDA TESLİMAT PROGRAMINA GÖRE 
                                               YAPACAKTIR. -01.11.2024-31.11.2024 TARİHLERİ 
                                               ARASINDA YAZILI TALEBE İSTİNADEN MALZEME 
                                               TESLİMATI YAPILACAKTIR. -01.12.2024-31.12.2024 
                                               TARİHLERİ ARASINDA YAZILI TALEBE İSTİNADEN 
                                               MALZEME TESLİMATI YAPILACAKTIR.
d) İşe başlama tarihi             : SÖZLEŞMENİN İMZALANMASINA MÜTEAKİP İŞE 
                                               BAŞLANACAKTIR.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme)    : 17.10.2024 - 10:00
tarih ve saati 
b) İhale komisyonunun        : HASTANEMİZ TOPLANTI SALONU
 toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) 
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Ürünlerin piyasaya arzına ilişkin belgelere ait bilgiler:
ÜTS KAYDI
YERLİ MALI BELGESİ
4.3.2. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgiler 
ile teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
Katalog
NUMUNE
4.3.3. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin 
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif 
verecek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri 
zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP 
üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim 
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.
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‘İşçinin 2,5 aylığı
vergiye gidiyor’

Türk Harb-İş Sendikası İzmir Şubesi Başkanı Selim Ulusoy, işçilerin 12 ay çalıştığını ama 2,5 aylığını 
vergi olarak ödemek zorunda kaldıklarını belirterek, “Gelir vergisi tarife basamakları ve oranları kabul 
edilebilir düzeyde güncellenmelidir, işçinin üzerindeki vergi yükü azaltılmalıdır” diye konuştu

Türk Harb-İş Sendikası İzmir 
Şubesi, hayat pahalılığı, adaletsiz 
vergi sistemi, kamu işyerlerinde 

ücret dengesizliği, işsizlik, güvencesiz 
çalıştırma, kayıtdışılık ve mülteci istih-
damı gibi sorunlardan dolayı oturma 
eylemi gerçekleştirildi. 

Eylemde konuşan Türk Harb-İş 
Sendikası İzmir Şubesi Başkanı Selim 
Ulusoy, “Ülkemizde gelir adaletini 
sağlamak için vergide adaletin sağlan-
ması gerekir. Az kazanandan az çok 
kazanandan çok vergi alınmalı. Bu 
ülkenin sağladığı kaynakları kullanarak 
servet elde edenler var. Ama işçinin 
ödediği kadar vergi vermiyorlar. İşçiler 
12 ay çalışmakta ve fakat 2,5 aylığını 
vergi olarak ödemek zorunda kalıyor. 
Yaptıkları her harcamada KDV’si, 
ÖTV’si olmak üzere ödediği dolaylı 
vergi var. Vergi sisteminde acil olarak 
düzenleme yapılmalıdır. Gelir vergisi 
tarife basamakları ve oranları kabul 
edilebilir düzeyde güncellenmelidir. 
İşçi ücretlerinin üzerindeki vergi yükü 
azaltılmalı” diye konuştu.

‘Vergi	%	15’	te	sabitlenmeli’
Gelir vergisi tarifesinin ilk basa-

mağının, geçmiş yıllarda olduğu gibi, 
brüt asgari ücretin 12 katından az 
olmaması gerektiğini belirten Ulusoy, 
“Gelir vergisi oranı bütün işçiler için 
yüzde 15’te sabitlenmeli. İşçilere ya-
pılan sosyal amaçlı ödemelerden vergi 
kesilmemeli” dedi.

Başta işçiler olmak üzere, toplu-
mun büyük bir bölümünün yaşama 
şartlarının ağırlaştırıldığını vurgula-
yan Ulusoy, “Yani mutlu bir azınlık 
dışında halkımız geçim sıkıntısıyla 
mücadele etmektedir.Sesimizi duyur-

mak istedik. Sağduyulu davranmaya 
gayret ettik. Diyalog kapılarını açık 
tuttuk. Ancak bir sonuç alamadık. 
Sürekli sabırlı olmamız istendi. Ama 
bıçak kemiğe dayandı. Bundan sonra 
sözümüzü meydanlarda yüzbinler ile 
söyleyeceğiz. Ekonomik krizin bede-
lini işçiler olarak biz ödemeyeceğiz.

Markete, pazara, temel tüketim 
ürünlerine, tepeden tırnağa her 
şeye her gün zam geldiğini aktaran 
Ulusoy, “Dün aldığımızı aynı fiyatla 
bugün alamaz olduk. Büyükşehir-
lerde ev kiraları ortalamada asgari 
ücretin üzerine çıktı. Okullar açıldı, 
eğitim masrafları altından kalkıla-
maz bir hale geldi. Analar, babalar 
“çocuğumuzu okula nasıl göndere-
ceğiz” diyor. Elektriğe ve doğalgaza 
geçtiğimiz aylarda yüzde 38 zam 
geldi. Önümüz kış... İşçisi, emeklisi 
kışı nasıl geçireceğiz diye kara kara 
düşünüyor. Kişi başına düşen gelir 
artıyor ama işçinin ve emeklisinin 
geliri değil sefaleti artıyor. Ülke-

mizde gelir adaleti hızla bozuldu. 
İşçilerin milli gelirden aldığı pay 
azalırken işverenlerin payı her geçen 
gün artıyor” ifadelerini kullandı.

Gerçek	enflasyon	açıklansın	
Geçmiş yıllarda da ekonomik 

krizlerin yaşandığını dile getiren Ulusoy, 
“Geçim şartları ağırlaştı. Ancak bu 
dönemde olduğu kadar yoksulluk 
görülmedi. İşçiler mağdur olmadı. Enf-
lasyon kadar ücret zammı yoksulluğun 
sürmesidir. Kaldı ki açıklanan enflasyon 
yaşadığımızı gerçeğin çok uzağında-
dır. Bizi yansıtmıyor. Açıklanan resmi 
enflasyona göre belirlenen ücret zammı 
bizi daha da yoksullaştırıyor. Gerçek 
enflasyon oranları açıklanmazsa bu 
kayıp daha da artacaktır. Enflasyonun 
bir an önce gerçek seviyesinde açıklan-
ması için gerekli adımlar atılmalı. İşçiler 
enflasyonun sebebi değildir. Enflasyonu 
düşürmek için fedakârlığı kazancını ve 
servetini artıranlar yapmalı” sözlerine 
yer verdi.

Kamu kesiminin toplu iş sözleş-
melerinde yaşanan sıkıntıyı herke-
sin bildiğini belirten Ulusoy, “2023 
yılında Çerçeve Anlaşma Protokolü 
kapsamında imzalanan toplu iş 
sözleşmelerinin yürürlük başlan-
gıç tarihleri farklıdır. Enflasyonun 
yüksek olması sebebiyle, sözleşme 
başlangıç tarihleri arasındaki bir 

aylık zaman farkı bile ücret zammı 
açısından soruna yol açmıştır. 
Kamuda bir ücret dengesizliği 
ortaya çıkmıştır. Bu sorun, işyer-
lerinde huzursuzluğa yol açıyor. 
Ücretlerde ortaya çıkan farklılık, 
çalışma barışını ve üretimi olum-
suz noktaya taşıyabilecek noktaya 
geldi. Acilen, ek çerçeve anlaşma 
protokolü yapılması talebimizi yap-
tık. Yürürlük başlangıç süresi ocak 
ayı olanlarla, 1 Şubat ve ilerleyen 
aylarda olan toplu iş sözleşmelerin-
deki ücret zammı oranı arasındaki 
fark ortadan kaldırılmalı” ifadeleri-
ni kullandı.

‘Ücret zammı 
arasındaki 
fark kalkmalı’

Eski sevgilisini öldürüp intihar eden kişi
Suç makinesi çıktı!

KARŞIYAKA’DA Serdal 
Çelik (39), eski sevgilisi 
Berin Yılmaz’ı (42) öldü-
rüp, aynı tabancayla intihar 
etti.Olay, dün saat 02.00 
sıralarında Demirköprü Ma-
hallesi 6170 Sokak’taki bir 
apartmanda meydana geldi. 
Serdal Çelik, eski sevgilisi 
Berin Yılmaz’ın evine gitti. 
İkili arasında henüz belir-
lenemeyen nedenle kavga 
çıktı. Çelik, yanındaki ta-
banca ile Yılmaz’ı başından 
vurarak öldürdü, ardından 
aynı silahı başına dayayarak 
intihar etti. İhbarla olay ye-
rine sağlık ve polis ekipleri 

sevk edildi. 
Çelik ve Yılmaz’ın cena-

zeleri, olay yeri incelemenin 
ardından İzmir Adli Tıp 
Kurumu morguna kaldırıl-
dı. Öte yandan evde Berin 
Yılmaz’ın 17 yaşındaki kızı 
B.M.’nin olduğu öğrenildi. 
Bu arada Serdal Çelik’in 
‘Birden fazla kişi tarafından 
gece vakti birlikte yağma’ 
suçundan arandığı ayrıca 
‘Kasten yaralama’, ‘Tehdit’, 
‘Hakaret’ ve ‘Hırsızlık’ 
suçlarından çok sayıda kaydı 
olduğu öğrenildi. Olayla 
ilgili soruşturma başlatıldı. 
DHA

Filiz
Erol

Selim Selim 
UlusoyUlusoy
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SAĞLIKLI Kentler Birliği İyi Uygulamalar Yarışma-
sı’nda ‘Sağlıklı Şehir Planlanması’ kategorisinde ödüle 
layık görülen Sokak Senin’e bu yıl son olarak Latife 
Hanım Mahallesi 7490 Sokak ev sahipliği yaptı. Etkinlik 
süresince trafiğe kapatılan sokakta bir araya gelen çocuk-
lar, oyunların ve renkli aktivitelerin tadını çıkardı; aileleri 
de komşularıyla birlikte eğlenceli saatler geçirme imkanı 
buldu. Spor aktiviteleri, tohum dikimi, köpük gösterisi, 
yüz boyama, takı ve geri dönüşüm atölyesi ile geri dönü-
şüm temalı tiyatro gösterisinin gerçekleştiği etkinlikte en 
çok ilgiyi geleneksel çocuk oyunları gördü. Özellikle tatil 
sürecinde bilgisayar ve telefonlardan çocukları uzaklaş-
tırıp arkadaşlık ilişkilerini canlandırmayı da amaçlayan 
aktiviteler, renkli görüntülere sahne oldu.Karşıyaka 
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal, “Sokak kültürünün 
yerini sanal dünyada geçirilen zamana bıraktığı günümüz 
koşullarında ‘Sokak Senin’ etkinlikleri ile hem toplumsal 
iletişimi güçlendirmeyi hem de çocuklarımızın yaşıtları 
ile birlikte nitelikli zaman geçirmesini amaçlıyoruz. Top-
lam 13 farklı mahallede olmak üzere son olarak Latife 
Hanım Mahallesi’nde gerçekleştirdiğimiz etkinliklere ilgi 
gösteren, tüm vatandaşlarımıza teşekkür ediyorum. Yaşa-
mın coşkuyla sokağa taştığı bir Karşıyaka için çalışmaya 
devam edeceğiz” dedi. HABER MERKEZİ

MENDERES Belediyesi Zabıta Müdür-
lüğü’ne bağlı ekipler okulların açılması 
ile birlikte kantin denetimlerine başladı. 
Zabıta ekipleri okulları tek tek gezerek 
kantinlerde hijyen, fiyat tarifesi, ürün son 
kullanma tarihleri ve satılmaması gere-
ken ürünler konusunda incelemeler yaptı. 
Kantin işletmecilerine uyulması gereken 
kurallar hatırlatıldı, uyarılar yapıldı. 
Denetimler hakkında konuşan Menderes 
Belediye Başkanı İlkay Çiçek, “Tüm 
kantinlerimizi denetliyor, tüm kriterlere 
dikkat ediyoruz. Çocuklarımız, bizim 
gözbebeğimiz. Onların eğitimine, sağlıklı 
gelişimine çok önem veriyoruz. Düzenli 
olarak denetimlerimiz devam edecek” 
dedi. HABER MERKEZİ

BORNOVA Kent Konseyi, 5 yıllık aranın gerçek-
leştirilen seçimlerle yeniden faaliyete geçti. Atatürkçü 
Düşünce Derneği’nden Avukat Doğan Baran Men-
güş, Bornova Yörükler Derneği’nden Gonca Pulat 
Erzin ve DEVA Partisi Bornova İlçe Başkanı Berkay 
Muhammet Birci’nin 
yarıştığı seçimlerde 
oyların büyük çoğunlu-
ğunu alan Avukat Doğan 
Baran Mengüş, Bornova 
Kent Konseyi’nin yeni 
başkanı oldu. Bornova 
Belediyesi Ayfer Feray 
Açık Hava Tiyatrosu’n-
da gerçekleştirilen genel 
kurulda konuşan Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, “Kent Konseyi uzun süredir faaliyette değildi. 
Bu eksikliği hep birlikte gidermek için bir araya 
geldik” diye konuştu. Kent Konseyi Başkanı seçilen 
Avukat Doğan Baran Mengüş ise bilimsel çalışma-
larla Bornova Belediyesi’ne veri sağlayacak bir yapı 
kuracaklarını söyledi. HABER MERKEZİ

‘Sokak Senin’e
coşkulu final

Bornova Kent Konseyi
5 yıl sonra faaliyette

 

Menderes’te okulMenderes’te okul
kantinlerine denetimkantinlerine denetim

‘İzmir’de 17 diri‘İzmir’de 17 diri
fay hattı mevcut’fay hattı mevcut’
İzmir Deprem Master Planı 24 Çalıştayı’nda konuşan Prof. Dr. Hasan Sözbilir, “İzmir’de tespit 
edilen 17 diri fay hattı nedeniyle artık çok hızlı şekilde çalışmak gerekiyor” uyarısında bulundu

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
kenti olası depremlere karşı dirençli 
kılmak için düzenlediği “İzmir Dep-

rem Master Planı 24” çalıştayı alanında 
uzman isimleri buluşturdu. Toplantıda, 
İzmir Büyükşehir Belediyesi tara-
fından yürütülen yapı stoku, fay ve 
zemin araştırmalarının önemine dikkat 
çekildi. Depremle ilgili yol haritasının 
konuşulduğu çalıştayda, deprem riski 
ve alınabilecek önlemler masaya yatırıl-
dı.Tarihi Havagazı Fabrikası Kültür 
Merkezi’nde düzenlenenÇalıştay’da 
konuşan Dokuz Eylül Üniversitesi 
(DEÜ) Jeoloji Mühendisliği Bölümü 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Hasan Sözbilir 
var olan yapı stoku ile ilgili problemleri 
çözmek için mevcut çalışmaları çok iyi 
analiz etmenin gerekliliğini vurguladı. 

‘Önceliklendirilmeli’
Yapı stokunun sadece İzmir için 

değil Türkiye açısından da çok önemli 
olduğunu belirten Sözbilir,  “Bundan 
önce yapılan çalışmalarİzmir Fayı 
üzerinden ilerledi ancak tespit edilen 17 
diri fay hattı nedeniyle artık çok hızlı 
şekilde çalışmak zorundayız. Karada 17 
diri fay hattı tespit edildi. Bir o kadar da 
denizde var. Bu yeni fay hatlarıyla ilgili 
bilgiler, deprem master planı için altlık 
oluşturacak” dedi.

İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) 
İnşaat Mühendisliği Bölümü Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Alper İlki, depreme ha-
zırlık konusunda İzmir’de mali kayna-
ğın yanı sıra zaman, mühendis, işçi ve 
malzemenin sınırlı olduğunu kaydetti. 
İlki, “O yüzden önceliklendirme yapıp 
en yüksek riskli binalara bakma-
mız gerekiyor. Yönetmelik tabanlı 
yöntemler uygulamak pahalı, zaman 
alıcı ve mümkün değil. Hızlı yön-
temle ilerlememiz, kentsel dönüşüme 
gitmemiz gerekiyor. Bunu yaparken 
güçlendirme ve kademeli güçlendirme 
yapmamız lazım. Pilot uygulamaları 
teşvik etmeliyiz. Büyük problemi 
alırsak, çözmeye çalışırsak zorlaşıyor” 
diye konuştu.Deprem Risk Yönetimi 

ve Kentsel İyileştirme Daire 
Başkanlığı tarafından yü-
rütülen tüm çalışmaların 
sonunda deprem tehlike 
haritası ile yerleşime 
uygunluk haritalarının 
oluşturulacağının vur-
gulandığı toplan-
tıda, kıyıları 
etkileyecek 
tsunami 
tehlike-
sinin 
model-
lendi-
ği de 
akta-
rıldı. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi de yaptığı su-
numda kent genelinde ‘Yapı envanteri’, ‘İzmir İli 
Depremsellik Araştırması’ ve ‘Mikrobölgeleme’ 
projelerinin devam ettiğini anlattı. Sunumda, “Yapı 
Envanteri Projesi’nde Bayraklı ve Bornova’da 94 
bin 773 bina incelendi, bina kimlik bilgi sistemi-
oluşturuldu. Bu çalışmalar Karşıyaka ilçesi ile 
devam edecek. İzmir İli Depremsellik Araştırması 
Projesi kapsamında ise sadece İzmir değil Aydın 
ve Manisa illerinin bir bölümündeki faylar da 
araştırılıyor. İzmir’in gelecekte kaç büyüklüğünde 
depremle karşı karşıya kalabileceğine, yapıları etki-
sine ilişkin somut bilgiler elde edilecek. Mikroböl-
geleme çalışmaları ile de kentin zemini inceleniyor. 
Bornova mikrobölgeleme çalışması kapsamında 7 
bin 12 hektarlık alanda yaklaşık 1500 adet sondaj 
kuyusu açıldı. Bornova’da yürütülen mikrobölge-
leme çalışmalarının 2024 yılı sonuna kadar, Konak 
ve Bayraklı ilçelerindeki alanlarda yürütülecek 
çalışmaların ise 2025 yılı sonunda kadar tamam-
lanması planlanıyor. Karşıyaka ilçesinde yaklaşık 2 
bin hektarlık alanda mikrobölgeleme çalışmalarının 
yapılması için ihale süreci başlatıldı. 11 merkez 
ilçe öncelikli olmak üzere tüm ilçelerde mikroböl-
geleme çalışmaları etaplar halinde tamamlanacak” 
ifadelerini kullandı.

3 ayrı proje 
yürütülüyor

CHP’nin Tarım 
ve Orman 
Bakanlığı’ndan 
Sorumlu Genel 
Başkan Yardımcısı 
Erhan Adem, Buca 
Tarım Okulu’nu 
ziyaret etti. Adem, 
“Türkiye’ye örnek 
olacak bu okul, 
CHP’nin de tarım 
politikasının nasıl 
olacağını 
gösteriyor” dedi
BUCA Belediye Başkanı Görkem Du-
man’ı ziyaret eden CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Erhan Adem, ilçede hayata 
geçirilen Tarım Okulu’nu da ziyaret 
etti. Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 
yapması gereken çalışmaları CHP’li 
belediyelerin gerçekleştirdiğini ifade 
eden Genel Başkan Yardımcısı Erhan 
Adem, “Tarım Okulu’nda her yaştan 
vatandaşa, tarımsal anlamda eğitimler 
verilecek. Kızılçullu Köy Enstitüleri’ni 
model alınacağı merkezde, Bucalı 
çocuklara bilimsel tarım metotları 
anlatılacak; geleneksel üretim araçları 
tanıtılacak. Tarımsal üretimin artması 
için çalışmaların yapılacağı merkezde 
bir de Atalık Yerel Tohum Merkezi bu-
lunuyor. Bu merkez de yerli tohumun 

sürdürülebilirliği için özel çalışmalar 
yapacak.Bu çalışmalar biz iktidara 
geldiğimizde tarım üretiminde neleri 
yapacağımızın birer kanıtı, yol haritası” 
diye konuştu.

‘Bucalı tüketecek’
Yapılan çalışmalar nedeniyle Buca 

Belediye Başkanı Görkem Duman’a 
teşekkür eden Adem, “Türkiye’de 
tarım önemli ancak Tarım Bakanlığı 
tarafından gerekli destek ve çalışmalar 
yapılmıyor. Görkem başkan, çocukla-
rımıza tarımı sevdirerek belki onların 
ileride çok büyük bir çiftçi, çok büyük 
bir üretici olmasına katkı sağlayacak. 
Buca’da çok büyük işler yapacağı-
na inanıyorum. Buranın sayesinde 

Buca’dan çok iyi üreticiler çıkacak, 
buna inanıyorum” ifadelerini kullandı.
Tarım Okulu’nun ardından, Bucalı 
hayırsever bir aile tarafından Buca 
Belediyesi’ne bağışlanan ve yapılacak 
üretim sonucu elde edilecek ürünlerin 
ihtiyaç sahiplerine ulaştırılacağı ara-
ziye geçen Genel Başkan Yardımcısı 
Adem ile Başkan Duman, birlikte fide 
dikti. Buca Belediye Başkanı Görkem 
Duman da toplam 66 bin 422 metre-
karelik alanı kaplayan bağış arazisinde 
mevsimine uygun sebze ve meyve 
tohumları ekimi gerçekleştirdiklerini, 
buradan elde edilecek ürünlerin Bele-
diye Lokantası aracılığıyla Bucalıların 
sofrasına ulaştırılacağını söyledi. 
HABER MERKEZİ

‘Tarım Okulu
 örnek olacak’

TORBALI Belediyesi, Şehitler Mahallesi’nde çocuklar ve 
gençler için spor yapabilecekleri yeni bir sosyal alan kazan-
dırdı. Belediyeye ait arazide yapılan çalışmayla çim futbol, 
voleybol ve basketbol sahaları inşa edilirken, alanın çevresi 
de yeşillendirilerek modern bir spor ve dinlenme alanı ha-
line getirildi. Bu yeni parka, köyde uzun yıllar emek veren 
emekli öğretmenler Zübeyir Can adı verilirken, basketbol ve 
voleybol sahalarına ise Hasan Direksiz Sahaları adı verildi.
Açılış törenine, CHP Genel Başkan Yardımcısı Erhan Adem 
de katıldı. Açılışta konuşan Torbalı Belediye Başkanı Övünç 
Demir, “Köyümüzde emeği geçen Zübeyir Can ve Hasan 
Direksiz hocalarımızın isimlerini yaşatacağımız için ayrıca 
mutluyuz” dedi. CHP Genel Başkan Yardımcısı Erhan 
Adem de konuşmasında, “Böylesine anlamlı bir açılışta 
olmaktan dolayı son derece mutluyum” ifadelerini kullandı. 
Mahalle merkezine kurulan yaşam alanı, özellikle mahalle 
gençleri ve aileler için yeni bir buluşma ve spor yapma alanı 
olarak öne çıkıyor. Futbol, voleybol ve basketbol sahalarının 
yanı sıra, yeşil alanlar ve dinlenme noktalarıyla mahalle 
sakinleri için çok amaçlı bir sosyal alan sunan park, kısa sü-
rede bölgenin en popüler noktalarından biri haline gelmesi 
bekleniyor. HABER MERKEZİ

Öğretmenlerin isimleri 
‘Yaşam Alanı’nda 

yaşayacak

Murat
Ervin

HasanHasan
SözbilirSözbilir

AlperAlper
İlkiİlki

Doğan Doğan 
Baran Baran 

MengüşMengüş
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İZMİR’de Türkiye ve Yunanistan’ın dahil olduğu 
AB projesi kapsamında kadın ve genç çiftçilerle 
sığınmacıların da dahil olduğu gruba tarımda 
uygulanan yeni teknolojiler hakkında eğitimler ve-
rildi. Avrupa Birliği desteğiyle Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanlığı tarafından açılan “Cinsiyet 
Eşitliği Odağında Geleceğin İnsana Yakışır İşleri 
Yaklaşımının Desteklenmesi FOW Hibe Programı” 
kapsamında İzmir Ticaret Borsası (İTB) koorda-
nitörlüğünde yürütülen “Köklerimize Teknoloji 
ile Tutunuyoruz” projesi sona erdi. Projenin İzQ 
Girişimcilik ve İnovasyon Merkezi’nde yapılan 
kapanış toplantısında konuşan İTB Yönetim Kuru-
lu Başkanı Işınsu Kestelli, özellikle kadın çiftçiler 
ve sığınmacı tarım işçilerine teknolojik yeniliklere 
uyumlarını sağlayarak eşit fırsatlar sunulması için 
“iş gücünün teknoloji ile yenilenmesi” temelli 
eğitim müfredatı oluşturulduğunu aktardı. Kestelli, 
eğitimlerden üniversite öğrencileri, kadın çiftçiler 
ve sığınmacıların da aralarında olduğu 200’ün üze-
rinde kişinin faydalandığını sözlerine ekledi. AA

AKARYAKITA gelen zamlar sonrası vatan-
daş motosiklete yöneldi. Kuryelerin artmasıyla 
motor satışlar oranları arabayı geçti. TÜİK 
verilerine göre ülkemizdeki motosiklet sayısı 6 
milyona yaklaştı. İzmir’de ise Ağustos ayında 
trafiğe kaydı yapılan taşıtların yüzde 53,6’sını 
motosiklet, yüzde 32’sini otomobil, yüzde 
9,7’sini kamyonet oluşturdu. Kentte trafiğe 
kaydı yapılan taşıt sayısı da bir önceki aya göre 
yüzde 22 azalarak 12 bin 858 oldu. Ağustos 
ayında devri yapılan 54 bin 801 adet taşıtın yüz-
de 65,1’ini otomobil, yüzde 15,1’ini kamyonet, 
yüzde 14,2’sini motosiklet oluşturdu. İzmir’de 
trafiğe kaydı yapılan 4 bin 114 araç içerisinde 
Renault yüzde 11,7’lik pay ile ilk sırayı aldı. 
Renault marka aracı sırasıyla yüzde 10,9’luk 
pay ile Fiat, yüzde 9,1’lik pay ile Volkswagen, 
5,2’lik pay ile Toyota, yüzde 5,1’lik pay ile 
Dacia, takip etti. Ülkemizdeki motorlu kara 
taşıtı sayısı ise ağustos itibarıyla 30 milyon 469 
bin 319’a ulaşırken, bunların 15 milyon 301 bin 
404’ünü otomobil, 5 milyon 878 bin 271’ini ise 
motosikletten oluşturdu. HABER MERKEZİ

CUMHURBAŞKANI Yardımcısı Cevdet bu yıl 
için yeni bir vergi paketinin söz konusu olmaya-
cağını, borsa ve kripto vergilerinin de gündem-
lerinden düştüğünü açıkladı. Yılmaz enflasyon 
muhasebesi uygulamasının geleceğine de bu yıl 
sonunda yapılacak değerlendirmeyle karar verile-
ceğini, yatırımları gözetici bir yasal düzenlemenin 
yapılabileceğini söyledi. TL’nin aşırı değerli olduğu 
yorumlarına da değinen Cevdet Yılmaz, dalgalı kur 
rejimine atıfta bulunurken, “Sadece manipülatif, 
spekülatif hadiselere Merkez Bankası’nın müdahale 
etmesi gerekiyor. O da kanuni görevi zaten. Enflas-
yonla mücadele eden ülkelerde kendi milli parala-
rının güçlenmesi doğal bir sonuçtur” dedi. Yılmaz, 
şu aşamada bir tarihten bahsetmese de önümüzdeki 
süreçte enflasyonun da faizlerin de düşeceğini 
aktardı. Tasarruf programı çerçevesinde zorunlu 
haller dışında hiçbir yeni yatırım projesini devreye 
almadıklarına işaret eden Yılmaz, enflasyon mu-
hasebesi tartışmalarının da 2026’da sona ereceğine 
inandığını kaydetti. HABER MERKEZİ

Borsa’dan tarım
teknolojileri eğitimi

Akaryakıt zamları
motosiklete yaradı

Yılmaz: Yeni vergi 
paketi olmayacak

İZMİR’deki esnaf ve sanatkarlar, 37’nci Ahilik 
Haftası’nı kutlarken düzenlenen törenle 2024 yılı 
İzmir Ahisi, Kalfası ve Çırağı şet kuşandı. İzmir 
Esnaf ve Sanatkarlar Birliği (İESOB) tarafından 
düzenlenen kutlamalar kapsamında esnaf yöne-
ticilerinden oluşan kortej bando eşliğinde, Cum-
huriyet Meydanı’na yürüdü. Konak Meydanı’nda 
devam eden kutlamada kürsüye çıkan İESOB 
Başkanı Yalçın Ata, Ahi Felsefesi’nin eski bir 
esnaf geleneği olduğunu belirtti. 

Ata, “Ahilik, sanatın, ticaretin ve mesleğin 
olgun kişilik, güzel ahlak ve doğrulukla yoğ-
rulmasını öngören, kökleri çok eskilere uzanan 
bir geleneğimizdir. Ahilik; tüketiciye saygıyı ve 
dayanışmayı öngörür. Ahilik Felsefesi, çalışma 
hayatında ve sosyal yaşamda dürüstlüğü, iyi 
ahlakı, bilimi ve eğitimi esas alan öğretileri içerir. 
Ahi teşkilatlanması, SGK, odalar, kooperatifler, 
tüketici mahkemeleri gibi bugünkü pek çok 
kurumun temelini oluşturuyor.  Gerçekleştirdi-
ğimiz etkinliklerle de, Ahilik felsefesinin ve Ahi 
Evran kurallarının topluma, özellikle genç nesile 
tanıtılmasını hedefliyoruz” diye konuştu.

Törende İzmir milletvekilleri Mahmut Atilla 
Kaya ile Hüsmen Kırkpınar’ın katılımcıları 
selamlamaların ardından, dondurma ve tatlıcılık 
mesleğini icra eden Yılın Ahisi Doğan Karasakal’a 
özel kıyafeti İzmir Valisi Dr. Süleyman Elban ile 
İESOB Başkanı Yalçın Ata tarafından giydirildi. 
Yılın Kalfası kuyumcu Tahla Bağcı ile otomotiv 
sektöründe çalışan Yılın Çırağı Saliha Su Çamlı’ya 
ise özel kıyafetleri törene katılan diğer protokol 
üyeleri tarafından giydirildi. HABER MERKEZİ

EBSO, hem uyardı
hem talepleri sıraladı
EBSO Başkanı Ender Yorgancılar, mülteci sorunundan adalet ve ekonomiye 

kadar birçok konuda açıklamalarda bulundu; “Ekonomi düzelir ama 
adalet, eğitim ve kurumlara olan güven kolay düzelmez” diye konuştu

İzmir’de Ahilik 
Haftası kutlandı

Buca Ege Organize Sanayi Böl-
gesi (BEGOS) Başkanı, Türkiye 

Giyim Sanayicileri Derneği (TGSD) 
Başkan Yardımcısı Toygar Narbay ku-
run yüzde 40, maliyetlerin ise yüzde 
70 arttğını söyledi. Sorunların devam 
etmesi durumunda ihracatçı firmaların 
pazar kaybedebileceklerini belirten 
Narbay, hali hazırda birçok firmanın 
müşteri ve pazar kaybetmemek için 
zararına satış yaptığını, ancak bu 
durumun sürdürülebilir olmadığını be-
lirtti. Kur ve enflasyon uyumsuzluğu, 
yüksek faiz ve yüksek maliyet sorunu 
ile karşılaşılmasaydı çok daha iyi bir 
ihracat rakamı elde edebileceklerini 
kaydeden Toygar, “Eğer bu sorunlar 
devam ederse ihracatçı firmalar pazar 
kaybedebilir. Halen birçok firma 
müşteri ve pazar kaybetmemek için 
zararına satış yapıyor” diye konuştu. 

‘Çalışan desteği verilmeli’
Baskılanan kur nedeniy-

le TL bazlı maliyetlerin 
euro bazlı maliyetlerden 
yüksek olduğunu 
açıklayan Toygar 
Narbay, “Geçen yıl 
asgari ücret 8 bin 
500 TL’ydi. Ama 
ikinci yarıda 11 bin 
400 TL’ye çıktı. Kur 
yüzde 40, maliyetlerimiz 
ise yüzde 70’in üzerinde 
arttı. 2025 yılının ikinci ya-
rısında rahatlamayı hissedecek olsak 
da eğer 2025 yılı için tek asgari ücret 
zammı yapılırsa şu ankinden daha zor 
süreç yaşarız. Bu nedenle asgari ücret 
zammının tek seferde yapılması yerine 
2’ye bölünüp ocak ve temmuz ayla-
rında yapılması çalışanlar ile firmaları 
rahatlatacaktır” ifadelerini kullandı. 
Sektörde toparlanmanın 2025’in 
ikinci yarısında başlayacağını tahmin 
ettiklerini aktaran Narbay, “Cazibe 
Merkezleri ve Kalkınmada öncelikli 
bölgelerde; çalışan başına yüzde 25 
oranında direk asgari ücret desteği ve-
rilmesi, bölgede emek yoğun sanayii-

nin hızla gelişmesini 
sağlayacak yatırım-

ları hızlandıracak” 
sözlerine yer ver-

di. Narbay, enflas-
yonla uyumlu kurun 

tesis edilinceye dek 
ihracat bozum kurunda 

desteğin yüzde 2 seviye-
sinden yüzde 10 seviyesine 

çıkartılmasının da maliyet kaynaklı 
hasarı azaltacağının altını çizdi

‘Gerçeği yansıtmıyor’
Rekabetçiliğin arttırılması için 

EYT nedeni ile emekli olan çalışan-
ların iş hayatına dönmeleri ve tecrübe 
kaybının önüne geçilmesi için vergi 
ve sigorta primlerinde indirim sağlan-
masını isteyen Toygar Narbay, “Yeşil 
dönüşüm, dijitalleşme gibi konularda 
destek programları hazırlanmalı. Bu 
düzenlemeler ile sektörün ihracat ve 
istihdamının önemli ölçüde artacağını 
söyleyebilirim” dedi. Kamuoyun-

da ‘tekstil ve hazır giyim sektörü 
yurtdışına kaçıyor’ türü haberlerin yer 
aldığını, yaratılan algının tam olarak 
gerçeği yansıtmadığını vurgulayan 
Narbay, Mısır’ın hazır giyim ihraca-
tının 2020-2023 yılları arasında 1,5 
milyar dolar seviyesinden 2,4 milyar 
dolar seviyesine, Fas’ın 2,3 milyar 
dolar seviyesinden 3.2 milyar dolar 
seviyesine gelirken aynı dönemde 
Türk hazır giyim endüstrisinin ihracat 
rakamını 16 milyar dolardan 18 milyar 
dolara çıkardığını vurguladı. 

‘Farka rağmen bırakmıyor’
Türk hazır giyim sektöründeki 

firmaların; ucuz ve yüksek adetlerde 
üretim yapan Uzakdoğu ve Kuzey 
Afrikalı rakiplerinin aksine, katma 
değerli ürünler ve koleksiyon sat-
tıklarını, marka ve dağıtım kanalla-
rına yatırım yapmaya başladıklarını 
belirten Narbay, “Türk Hazır Giyim 
üreticileri olarak bizler güçlü tekstil 
sanayiimiz ile hızlı, kaliteli ve müşteri 

beklentilerine uygun üretim yapabilme 
kabiliyetine sahibiz. Bunun yanı sıra 
ülkemizin coğrafi avantajı nedeni ile 
Avrupa’ya yakın olması müşterileri-
mizin gözünde bizleri vazgeçilmez kı-
lıyor. Global alıcıların bu nedenlerden 
dolayı Türkiye’den yaptıkları alımlar-
da rakip ülkelere göre daha fazla bir 
marj ödemeye hazır olsalar da rakip-
lerimiz ile aramızda oluşan yüzde 50 
fiyat farkı hem bizleri hem de bizden 
vazgeçmek istemeyen müşterilerimizi 
zor duruma sokuyor” dedi.

Tekstilciden asgari ücret 
zammına 2 taksit önerisi

Tekstil sektöründe maliyetlerin yüzde 70 arttığına dikkat çeken Türkiye Giyim Sanayicileri Derneği Başkan 
Yardımcısı Toygar Narbay, asgari ücrete yapılacak zammın Ocak ve Temmuz’da 2’ye bölünüp ödenmesini önerdi   

Türk Hazır Giyim sektörünün 
önümüzdeki 10 yılda çeşitli fırsatlar-
la karşılaşacağını söyleyen Türkiye 
Giyim Sanayicileri Derneği Başkan 
Yardımcısı Toygar Narbay, “Türkiye’nin 
en büyük büyüme potansiyeline sahip 
3 ülke arasında yer alıyor. Tekstil 
ve hazır giyim sektörünün 30 milyar 
dolar ihracat ve 50 milyar dolar üretim 
büyüklüğüne sahip, son 20 yılda 30 
milyar doların üzerinde yatırım ve 
bir milyon kişiye istihdam sağladı. 
Cari açığın kapanmasına yaklaşık 
15 milyar dolar pozitif katkı sağlayan 
sektörün içeride ürettiği ve iç pazarda 
tüketilen 10 milyar doların üzerindeki 
hazır giyim üretimi ile bir bu kadar 
ithalatı da önledi” ifadelerini kullandı. 

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

‘Potansiyelimiz var’

Toygar Toygar 
NarbayNarbay

EGE Bölgesi Sanayi Odası 
(EBSO) Yönetim Kurulu Başka-
nı Ender Yorgancılar, tasarrufun 
sadece özel sektörde değil kamuda 
da uygulanması gerektiğini söyledi. 
Enflasyonun düşmesinin fiyatların 
düştüğü anlamına gelmediğini 
vurgulayan Yorgancılar, “Maliyet-
lerimiz artıyor halk yoksullaşıyor, 
yatırımlar öteleniyor” diye konuştu. 
Ülkemizdeki sığınmacı ve mülteci-
lerin güvenlik ve kayıt dışılık gibi 
sorunlara neden olduğunu kayde-
den Yorgancılar, “Mülteci, 
sığınmacı politikasının 
bizi götüreceği nokta 
sosyo-ekonomik 
ve güvenlik 
riskidir. Bugün 
Almanya’dan 
İran’a birçok ülke 
sığınmacıları sınır 
dışı ediyor. Özel-
likle Afgan sığınmacı 
ve mültecilere ilişkin 
toplumdaki haklı endişeler ve iş 
hayatında da kayıt dışını artırdığı 
görülmekte” ifadelerini kullandı. 
Hukukun üstünlüğünün aksinin 
düşünülemeyeceğini aktaran Ender 
Yorgancılar, “Pratikteki uygulama-
lar ne yazık ki, adalete olan inancı 
sarsıyor. Bu da, içerde ve dışarda 
ülkeye olan güveni azaltıyor. İşte 
tüm bu sorunlar nitelikli beyin 

göçü, gelmeyen yabancı yatırımlar, 
geçici sermaye hareketleri, düşük 
katma değerli üretim, umutsuz ve 

ayrışan yoksul bir toplum 
riskini doğuruyor. 

Döviz iner-çı-
kar, ekonomik 
veriler bozulur 
ama sonra-
sında düzelir. 
Fakat adalete, 

eğitim sistemine, 
ülkeye, kurumlara 

olan güvenin zarar 
görmesi kolay düzeltile-

mez” uyarısında bulundu. 

‘Kanadımız kırık’
Sanayicinin üretmek, istihdam 

sağlamak ve ihracat yapmak iste-
diğini fakat hükümetin kendilerine 
sunulan imkanlarla sanki ‘üretme, 
istihdam etme’ mesajı verdiğini 
sözlerine ekleyen Yorgancılar şöyle 
konuştu: “15 günden 30 güne çıka-

rılan kıdem tazminatından istihdam 
yüklerine, emeklilik primlerinden, 
iş güvencesi tazminatı ve işsizlik 
sigortasına kadar rekabet ettiğimiz 
ülkelerin çok üstünde oranlara sahi-
biz. Tüm bu maliyetlere ek olarak, ta-
mamlayıcı emeklilik gündemde. Reel 
sektörün artık yeni bir yüke gücü 
kalmadı. Bir yanda çalışacak eleman 
bulamazken, diğer yanda emeklilik 
sistemi uygulamaları ile de adeta 
kolumuz kanadımız kırılıyor. Bizim; 
kısa çalışma ödeneğine, 5 puanlık 
prim teşvikine, emek yoğun sektörle-
re özel ilave istihdam teşviklerine, iş 
davalarında zaman aşımı süresinin 5 
yıldan 6 aya indirilmesine ihtiyacı-
mız var. Çalışanlarımızın mağdur 
olmaması için de gelir vergisi ba-
samakları ve oranları ile prime esas 
ücret tavanı 
yeniden dü-
zenlenmeli. 
Bugün, 
sanayicile-
rimiz gerek 
dış, gerekse 
iç pazarda 
oldukça 
zorlu bir or-
tamla karşı 
karşıya. İki 
kanadımız 
da adeta 
kırık.” 

İLAN
İZMİR 19. ASLİYE HUKUK 

MAHKEMESİNDEN
ESAS NO: 2024/80 KARAR NO: 2024/391 KARAR TARİHİ: 

11/09/2024
Ağrı ili Diyadin ilçesi Yukarı Akpazar mahalle / köyü cilt no: 56, 

Hane No: 9’ BSN: 125’ de nüfusa kayıtlı 106*****686 TC kimlik 
numaralı, Diyadin 20/10/2003 doğumlu Muhsin ve Makule’den 
olma, NAZİME BAKIR’ın “ NAZİME” olan adının “NAZLI” olarak 
değiştirilmesine karar verildiği ilan olunur. 20/09/2024
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ÇEŞME BELEDİYE BAŞKANLIĞI NDAN
İLAN

Aşağıda adresi, muhammen bedeli, geçici teminatı, ihale tarihi ve  saati belirtilen 
Belediyemize ait taşınmaz, 2886 Sayılı Kanunun 35/a Maddesi gereğince kapalı 
teklif usulü ile satışı yapılacaktır. 3065 sayılı Katma Değer Vergisi Kanun’unun 
17. Maddesinin 4. Fıkrasının  P bendi gereği KDV’den istisnadır. Taşınmazın satış 
bedeli, ihale onayının alıcıya tebliğinden itibaren 15 gün içerisinde peşin olarak tahsil 
edilecektir. İhale Çeşme Belediyesi Meclis Salonunda İhale komisyonu  huzurunda 
yapılacaktır. İhaleye katılmak için isteklilerin en geç ihale gün ve saatine kadar 
İsteklinin kimliği, İkametgah belgesi, tebligat için adres beyanı, Belediyemizden 
alınmış borcu yoktur yazısı, Geçici Teminat makbuzu, İhaleye katılacak tüzel kişi 
ise; ihaleye tüzel kişi adına katılacak kişinin, Ticaret Sicil Gazetesi ve/veya Ticaret 
Sicil Gazetesi’ne havi noter tasdikli imza sirkülerinde yetkili kişi olduğunu ve yetki 
süresini gösteren belge, yetkili kişinin kimliği, İstekli adına vekaleten katılınıyor 
ise vekaletnamesi, İsteklilerin ortak girişim olması halinde girişim beyannamesi ve 
ortaklarca imzalı ortaklık sözleşmesi ile birlikte Komisyon Başkanlığına müracaat 
etmeleri gerekmektedir. İstenilen belgelerin tamamı asıl veya noter tasdikli suret 
olacaktır. Aksi halde istekli ihaleye kabul edilmeyecektir.  İhale  şartnamesi Belediyemiz 
Emlak ve İstimlak  Müdürlüğünde görülebilir ve aynı adresten 5.000,00-TL karşılığında 
temin edilebilir. İhaleye katılmak için  ihale şartnamesinin satın alınması  zorunludur.            
İlanen duyurulur. 
Mahalle Ada Parsel Yüzölçümü Niteliği Muhammen 

Bedel
Geçici 
Teminat

İhale Tarihi 
ve Saati

İzmir İli, 
Çeşme 
İlçesi, 
İnönü 
Mahallesi

7478 2 831 m2 
yüzölçümlü 
taşınmazdaki 

390/831 
hisse 

karşılığı 
390 m2

Arsa 17.491.500,00.
TL

524.745,00.
TL

10.10.2024
Saat: 15.00

Türkiye Buluşmaları kapsamında 
İzmir’e gelen Cumhurbaşkanı 

Yardımcısı Cevdet Yılmaz, AK Parti 
İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı, MKYK 
üyeleri ve 34 AK Parti milletveki-
linin katılımıyla İl Başkanlığı’nda 
basın toplantısı düzenledi. Toplan-
tıda konuşma yapan Cevdet Yılmaz 
İzmir’in kronikleşmiş sorunu olarak 
değerlendirilen Körfez sorunuyla ilgili 
açıklamalar yaptı. İzmir’in önemli bir 
sorununun kirlilik olduğunu belirten 
Yılmaz, “Belediye kalıcı bir çözüm 
üretilebilmiş değil. Ülkemizin gün-
deminde olan bir körfez kirliliği var. 
Samimi bir şekilde söylemek istiyo-
rum ki; metropol illerimizde belediye 
bütçelerinin yatırım paylarının düştü. 
Bu sağlıklı bir yaklaşım değil. Bele-
diye bütçeleri geçmiş dönemlerden 
kalan sermayeden yiyor” dedi.

‘Nedeni arıtılmayan sular’
Yerel yönetimlerin yatırımsızlık 

krizi ile baş başa kaldığını aktaran Yıl-
maz, “Bütün milletimizin hassasiyeti 
olan konularda görevimizi yapmaya 
hazırız. İzmir Körfezi olarak da aynı 
anlayışa sahibiz. Alanında uzman 
isimlerle bilim kurulu oluşturduk. Bu 
tür konular tek boyutlu değil. Çalışma 
grupları ile kısa, orta ve uzun vadede 
yapılması gerekenleri tespit ederek 
yol haritası çıkaracağız” ifadelerini 
kullandı. Balık ölümlerine dair bulgu-
lara değinen Yılmaz, “Ölümlerin esas 
sebebi, arıtılmadan körfeze akan sular. 
Bu yatırımsızlığa bir son verip ciddi 
yatırımlar yapmak gerek. Özel sektör, 
merkezi irade ve yerel yönetimler bir-
lik olarak sorumluluklarımızı yerine 
getirmeliyiz” diye konuştu.

‘Sorumluluktan kaçıyor’
Yılmaz sözlerini şöyle sürdürdü: 

“Atık suların arıtılması ve körfezdeki 
oksijen seviyesinin artırılması için 
harekete geçtik, bilimsel veriler ışığın-

da kalıcı çözümler geliştirilecek. 
Yıllardır yetersiz yatırım ile 
sorunları derinleştiren yerel 
yönetimi sorumluluk almaya 
ve istişareye davet ediyo-
ruz. Ne yazık ki, yerelde 
bu konuda sorumluluk 
almaktan kaçınanlar var 
ancak biz, hükümet olarak 
vatandaşlarımızın sağlığını 
ve çevreyi koruma konu-
sunda asla geri adım atmı-
yoruz. Körfezin temizlenme-
si, işbirliği gerektiren bir süreç. 
Biz, üzerimize düşeni yapmaya 
hazırız ve herkesi bu sorumluluğa 
ortak olmaya davet ediyoruz.”

 ‘Polemik yapmayalım’
Ege’nin incisi İzmir’in, Türki-

ye’nin ekonomik kalkınmasının ve 

bağımsızlık yolunda attığı adımların 
sembol şehirlerinden biri olduğunu 
vurgulayan Cumhurbaşkanı Yar-

dımcısı Cevdet Yılmaz, “Büyük 
potansiyel taşıyan bu güzel 

şehrimizde kazanımları 
katlamalıyız. Karşıyaka’dan 
Seferihisar’a kadar bölgele-
rin ihtiyaçlarını göz önünde 
bulundurarak kapsayıcı 
projeler hayata geçiriyo-
ruz. Biz, merkezi yönetim 
olarak üzerimize düşeni 
yaparken, yereldeki ma-

kamların da bu sürece katkı 
sunarak vatandaşlarımızın 

beklentilerini birlikte karşı-
layabileceğimize inanıyoruz. 

Halkımız kısır çekişme ve polemik 
değil, hizmet bekliyor. İzmir’in 
geleceğini inşa etme yolunda, tüm 
yerel yönetimlerin çözüm odaklı bir 
yaklaşımla destek vermesini bekliyo-
ruz” diye konuştu.

‘Körfez için 
yatırım şart’
İzmir’de konuşan Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz, “Körfez’deki balık ölümlerinin nedeni arıtılmadan 
akan sular. Ciddi bir yatırım yapılmalı. Merkezi idare ve yerel yönetimler sorumluluklarını yerine getirmeli” dedi

İzmir Ticaret Odası’nda (İZTO) ‘İzmir İş 
Dünyası Buluşması’na konuk olan Cumhurbaşkanı 

Yardımcısı Cevdet Yılmaz işadamlarına seslenerek, “Bu 
zorlu dönemler ülkelerin veya şirketlerin pozitif ayrışması 
için bir fırsat. Siz doğru işler yapar ve ayrışırsanız gelişmiş 
ülkelerle aradaki farkı kısa sürede telafi etmek mümkün” 

dedi. Orta Vadeli Program’da (OVP) güncellemeler 
yapıldığını açıklayan Yılmaz, “Ana politikamızı 4 
başlıkta özetledik. Bunlar; enflasyonla mücadele, 

büyüme, sosyal refahı arttırma ve depremin 
yaralarını sarmak, ülkemizi afetlere 

dirençli hale getirmek olacak” 
ifadelerini kullandı.

İş dünyası İş dünyası 
ile buluştuile buluştu

TÜRKIYE Cumhuriyeti’nin 
kurulmasında büyük katkıları 
bulunan, ilk başbakan, ikinci cum-
hurbaşkanı, Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün en yakın silah ve dava 
arkadaşı İsmet İnönü, doğumunun 
140. yıl dönümünde, Konak ilçe-
sinde doğduğu evde anıldı. İsmet 
İnönü Anı Evi ve Kitaplığı adıyla 
yaşatılan evde düzenlenen anma-
ya,  İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Cemil Tugay, Konak 
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı 
Mutlu, TBMM 26. Dönem Anka-
ra Milletvekili, Avrupa Konseyi 
Parlamenter Meclisi Onur Üyesi, 
İnönü Vakfı Başkan Yardımcısı 
ve İsmet İnönü’nün torunu Gül-
sün Bilgehan ve kent yöneticileri 
katıldı. 

Anma programında konuşan 
Başkan Tugay, “Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’ümüzün en yakın 
silah arkadaşı, Kurtuluş Savaşı’mı-
zın kahraman komutanı, Lozan’da 
ayrı bir destan yazan, başbakanlığı 
ve cumhurbaşkanlığı dönemiy-
le, partimizin genel başkanlığı 
göreviyle, Türkiye Cumhuriyeti 
tarihinin en önemli iki kişisinden 
biri olan büyüğümüzdü. Daha fazla 
sahip çıkmamız gerekiyor. İsmet 
İnönü’ye ait değerleri şehrimize 

daha fazla taşımalıyız” dedi.

 ‘Size emanet’
Anma programına katılan İsmet 

İnönü’nün torunu Gülsün Bilge-
han da İnönü’nün hatıralarında 
doğup büyüdüğü evi ve İzmir’i ne 
kadar sevdiğini kaleme aldığını 
hatırlatarak, “İnönü, İzmir’i hiç 
unutmuyor. Tahsil hayatı boyunca 
yazları bu eve geldiğini anlatıyor. 
Gençken basımı olmayan kitapları 
İzmir’de okuduğunu söylüyor. 
Birkaç ay önce Çankaya Pem-
be Köşk’te İnönü’nün okuduğu 

kitaplardan oluşan 8 kitaplık bir 
sergi açtık. İnönü, yaptığı her 
şeyi Atatürk ile yaptı. Atatürk’ün 
en güvendiği arkadaşıydı. Onun 
kaybından sonra İkinci Dünya Sa-
vaşı’na Türkiye’yi sokmayan, çok 
partili demokrasiye geçen demok-
rat bir insan. Bu ev sizlere emanet. 
Büyüklerimizi tanımamız bize 
ve çocuklarımıza güven veriyor. 
Doğruları, tarihi onlara öğretme-
miz gerekiyor. Ankara’daki Pembe 
Köşk kadar bu ev de bizim için 
çok değerli” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZI

İnönü için doğduğu İnönü için doğduğu 
evde tören yapıldıevde tören yapıldı

Türkiye Cumhuriyeti’nin ilk başbakanı, ikinci cumhurbaşkanı ve 
Mustafa Kemal Atatürk’ün silah arkadaşı İsmet İnönü, doğumunun 

140. yıl dönümünde Konak’ta doğduğu evin önünde anıldı

SAYIŞTAY’ın açıkladığı raporları eleşti-
ren CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, 
“Sayıştay’ın raporunda ortaya çıkan bir bulgu, 
tam anlamıyla bir skandaldır. Bakanlık, kamu 
kaynaklarını hunharca harcayarak, Organize 
Sanayi Bölgeleri (OSB) yapım işlerinde ihale 
sürecini adeta yüklenici firmalara peşkeş çek-
miştir. OSB yapım işlerine yönelik fiyat farkı 
uygulamaları, Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi 
(Yİ-ÜFE) değişim oranlarının çok üzerinde 
gerçekleşmiş ve bu durum kamu maliyesine 
ağır bir yük bindirmiştir. Bir işte ödenen fiyat 
farkı yüzde 148,49 ile Yİ-ÜFE’nin (yüzde 
74,38) iki katını aşmıştır. Sayıştay, bir kez daha 
AKP’nin sanayiciyi değil rantçı müteahhidi 
desteklediğini belgelemiştir” dedi. Sanayi-
cinin maruz kaldığı zararın ağır olduğunu 
vurgulayan Arpacı, “OSB’ler, ülkenin üretim 
kapasitesini artırmak ve ekonomik kalkınmayı 
desteklemek için teşvik edilirken, yüklenici-
lere verilen bu haksız fiyat farkı ödemeleri, 
OSB’lerin mali yükünü artırmakta, kredi geri 
ödemelerini zorlaştırmakta ve yeni sanayi böl-
gelerinin kurulmasını engellemekte” ifadelerini 
kullandı. HABER MERKEZI

CHP lideri Özgür Özel, Sosyalist Enternas-
yonal Başkanlık Kurulu toplantısına katılmak 
üzere ABD’ye hareket etmeden önce, hava-
limanında açıklamalarda bulundu. İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu ile bir araya gelip konuştuklarını söyleyen 
Özel, “Süleyman Soylu, Ekrem İmamoğlu’na 
ahmak dedi. Ekrem Bey de ona hiç terbiye-
sini bozmadan sensin dedi. İşi ondan sonra 
Yüksek Seçim Kurulu’na çektiler. Bir kere 
Süleyman Soylu hepimizin gözünün içine 
baka baka ‘ahmak’ dedi mi demedi mi? Ekrem 
Bey’in söylediğini YSK’ya söyledi diyerek 
ceza vermeye kalkıyorlar. Böyle bir saçmalık, 
fütursuzluk, böyle bir şuursuzluk yok” diye 
konuştu. Türkiye’ye böyle bir ayıbın bir daha 
yaşatılmayacağına inandığını aktaran Özel, 
“Bu konuda 6 genel başkan yardımcımızı 
görevlendirdik, toplantı yapılacak. Eğer biz 
ABD’deyken İmamoğlu aleyhine bir karar 
çıkarsa geri döneriz. Ben öyle bir güne uyana-
cağımızı düşünmüyorum” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZI

‘Destek sanayiciye 
değil müteahhide’

Şeref Şeref 
ArpacıArpacı

Cevdet Cevdet 
YılmazYılmazŞebnemŞebnem

BursalıBursalı
BilalBilal

SaygılıSaygılı

EyyupEyyup
Kadir İnanKadir İnan YaşarYaşar

KırkpınarKırkpınar

Cemil Cemil 
TugayTugay

Gülsün Gülsün 
BilgehanBilgehan

Filiz
Erol

Özel’den Soylu’ya
‘Tetikçi’ suçlaması

Özgür Özgür 
ÖzelÖzel
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TÜRKIYE Sakatlar Konfederasyonu, Balıkesir 
Büyükşehir Belediyesi ve Ayvalık Belediyesi 
tarafından organize edilen şenliklere 400 engelli 
ve ailesi katıldı. Cumhuriyet Meydanı’nda düzen-
lenen törende konuşan Ayvalık Belediye Başkanı 
Mesut Ergin, şenliğin bugüne kadar yapılanlar 
arasında en uzun soluklu bir etkinlik olduğunu 
söyledi.

Pandemi dönemi dışında aralıksız 32 yıldır 
kutlanan, engelli gençlerin ve onların ailelerinin 
yılda bir kez de olsa yaşamın içinde insanların 
olumsuz bakışlarından ve baskılarından uzak 
düzenlenen şenlikte konukların beş gün boyunca 
keyifli zamanlar geçireceğini hatırlatan Başkan 
Ergin şöyle devam etti: “Türkiye’nin dört bir ya-
nından gelen engelli gençlerimize, çocuklarımıza 
ve ailelerine kucak açmaktan her yıl olduğu gibi 
bu yıl da büyük bir memnuniyet duyuyoruz.”

Tören, halk oyunları gösterisi ve engellilerin 
geleneksel geçiş kortejiyle sona erdi.   
HABER MERKEZI 

MUĞLA’NIN Marmaris ilçesinde kazı 
çalışmaları yapılan Amos Antik Kenti’nin 
tiyatrosunun restorasyonu planlanıyor.

Marmaris’in 20 kilometre güneybatısında 
Asarcık Tepesi’nde yer alan antik kentte, 
Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Edebiyat 
Fakültesi Arkeoloji Bölümü Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Mehmet Gürbüzer’in başkanlığında 
çalışmalar sürdürülüyor.Marmaris Ticaret 
Odası (MTO) Başkanı Mutlu Ayhan, antik 
kenti ziyaretinin ardından yaptığı açıklama-
da, kazı çalışmalarında gelinen noktadan 
memnun olduklarını söyledi.

Cumhuriyetin 100. yılı kutlamaları 
kapsamında Amos Antik Kenti’nde konser 
düzenlediklerini hatırlatan Ayhan, “Gelecek 
yıl tiyatro alanının restore edilmesi planlanı-
yor. Burada birlikte yeni projelerimizi hayata 
geçirmeyi heyecanla bekliyoruz. Amos’a 
verdiği kıymetli emeklerden dolayı kazı baş-
kanımıza ve ekip arkadaşlarına çok teşekkür 
ederiz. MTO olarak ilçemizde devam eden 
arkeolojik çalışmalara desteğimiz devam 
edecek” ifadelerini kullandı. DHA

Denizli Büyükşehir Belediyesi 36’ıncı Uluslararası 
Tiyatro Festivali başladı. Kortej yürüyüşüyle başlayan 
festival renkli görüntülere sahne olurken, 3’ü yurtdışın-
dan olmak üzere 18 tiyatro grubu Denizli’nin dört bir 
tarafında 26 oyun sahneleyecek.

Denizli Büyükşehir Belediyesi’nin düzenlediği 
36’ıncı Uluslararası Tiyatro Festivali kortej yürüyüşüyle 
başladı. Denizli Valiliği yanındaki Atatürk Anıtı önünde 
başlayan programa, Büyükşehir Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım, CHP 
Denizli İl Başkanı Ali Osman Horzum, Merkezefendi 
Belediye Başkanı Şeniz Doğan, Pamukkale Belediye 
Başkanı Ali Rıza Ertemur, Denizli Büyükşehir Beledi-
yesi Genel Sekreteri Bülent Bozbaş, davetliler ve tiyatro 
grupları katıldı. 

Denizli Büyükşehir Belediye Bandosu eşliğinde 
gerçekleşen kortej, Gazi Mustafa Kemal Bulvarı’nı 
takip ederek Delikliçınar Meydanı’na kadar devam etti. 
Denizlilerin cadde boyunca yoğun ilgi gösterdiği kortej 
renkli görüntülere sahne oldu. Tahta bacak, akrobasi 
gösterileri, makyaj ve kostümleri ile dikkat çeken tiyat-
ro sanatçıları yol boyunca dans gösterileri sundu. DHA

 “Ayvalık Engelliler 
Şenliği”ne yoğun ilgi

Amos Antik Kenti’nin 
tiyatrosu restore 

edilecek

Denizli’de 36’ncı kez
tiyatro festivali heyecanı

E-ticaret sektöründe sunduğu 
avantajlar ve fırsatlarla öne 
çıkan Hepsiburada, KOBİ’ler 

başta olmak üzere işlerini e-ticaretle 
büyütmek isteyenlere sunduğu anahtar 
teslim çözümlerini İzmir’de tanıttı. 
Etkinlikte, Hepsiburada’nın satıcılarına 
sunduğu operasyonel, dijital, finansal, 
sosyal ve ticari ihtiyaçlara yönelik tüm 
ürün ve hizmetler detaylarıyla paylaşıldı 
ve katılımcılar Hepsiburada İş Ortağım 
dünyasının ayrıcalıkları hakkında bilgilen-
dirildi.

Hepsiburada Grup Başkanı Ender Öz-
gün’ün ev sahipliğinde gerçekleşen etkinlik-
te, KOBİ ve girişimcilere e-ticarette satışların 
en yoğun olduğu dönemlerin hemen öncesinde cirolarını 
artırmak için yapılabilecek stratejiler de aktarıldı.

Anahtar teslim çözümler
Hepsiburada İş Ortağım dünyasıyla anahtar teslim 

e-ticaret çözümlerine değinen Özgün, “Yeni iş ortakları-
mıza yönelik özel fırsatlarla işlerini büyütmek adına ilk 
3 ay boyunca komisyonlarda %50 indirim fırsatı ile daha 
avantajlı bir başlangıç yapmalarına imkan tanıyoruz. 
Ayrıca, iş ortaklarımız ürünlerini sadece 2 saat içinde 
satışa açılarak hızlı bir şekilde satışa başlayabiliyorlar. 
Hem yeni hem de mevcut iş ortaklarımız sunduğumuz 
geniş pazarlama ve reklam ağıyla satışlarını 4 kat artırma 
fırsatını elde ederken, operasyonlarını da haftada sadece 
1 fatura ile kolaylaştırabiliyorlar. Aynı zamanda, kredi 
veya erken ödeme seçenekleriyle sağlanan finansman 
desteğiyle nakit akışını yönetmelerini de kolaylaştırı-
yoruz. Bununla birlikte ‘Girişimci Kadınlara Teknoloji 
Gücü’ programımızla da 55 binden fazla kadın girişim-
cimizi %50 komisyon indirimi, ücretsiz fotoğraf çekimi 
ve reklam bakiyesi gibi fırsatlarla buluşturarak, onların 

işlerini büyütmelerine ve dünyaya 
açılmalarına yardımcı olu-
yoruz. Tüm bu çözümler, 

sadece Türkiye’de değil, 
uluslararası pazarlarda 
da markalarını büyütme 
fırsatı sunuyor. Bizim 
için, iş ortaklarımızın 

başarısı, Hepsiburada’nın 
başarısıdır ve bu süreçte 
onlara her aşamada destek 
olmaktan gurur duyuyoruz.” 

dedi.

Yüzde 81,83 pazar payı 
İzmir’de gerçekleşen İş Ortağım Buluşma-

ları’nda KOBİ ve girişimcilere Hepsiburada olarak sun-
dukları faydalardan bahseden Hepsiburada Ticari Grup 
Başkanı Ender Özgün, “E-ticaret sektöründe sunduğu-
muz yenilikçi servislerle KOBİ’ler ve girişimciler için 
işlerini büyütme yolunda önemli fırsatlar sunuyoruz. 
Özellikle Ege Bölgesi’nde elde ettiğimiz başarılar, iş 
ortaklarımızın ne denli güçlü bir konumda olduğunu 
gösteriyor. İzmir, %81.83 pazar payıyla bölgenin en 
büyük e-ticaret merkezi haline gelirken, Denizli ve 
Muğla da hızla büyüyen iller arasında. Hedefimiz 1 yıl 
içinde Ege Bölgesi’nde e-ticaret sistemine 10 bin yeni 
satıcı kazandırmak. Yarattığımız bu ekosistemle aynı 
zamanda Hepsiburada’nın Ege Bölgesi’ndeki lojistik 
operasyonlarını yürüten 800 çalışanı bulunuyor. Dışa-
rıdan taşımacılık hizmeti aldığımız personelle beraber 
bölgede yaklaşık 1000 kişilik istihdam yaratıyoruz. 
İzmir’de iş ortaklarımızın en çok sattığı ürünlerin 
başında ise moda, mobilya ve beyaz eşya kategorisi ge-
liyor. Bunları cep telefonu, bilgisayar, küçük ev aletleri, 
petshop ürünleri, kozmetik, müzik ekipmanları ve anne 
bebek ürünleri takip ediyor.” dedi.

Ege Bölgesi’ne Ege Bölgesi’ne 
10 bin10 bin yeni satıcı yeni satıcı

İşini dijitalleştirmek 
isteyenlere anahtar teslim 

e-ticaret çözümleri 
sunan Hepsiburada, bu 

yıl ilk kez düzenlediği 
“Hepsiburada 

İş Ortağım 
Buluşmaları” ile 
İzmir’de KOBİ ve 
girişimcilerle bir 

araya 
geldi

Hepsibura-
da Ticari Grup 
Başkanı Ender 
Özgün, İzmir’de 
bulunan ve Hepsibura-
da ile gücüne güç katan ve 
işlerini başarılı bir şekilde 
büyüten iş ortaklarına da 
plaketlerini taktim etti.  Spor 
malzemeleri kategorisinde 
gösterdiği başarılı kampanya 
yönetimive hızlı büyüme 
performansıyla dikkat çeken 
KampSeti kurucusu Tuba 
Çamdibi “Kampanyalarla En 

Hızlı Büyüme”; 
Züccaciye 

kategorisinde 
yürüttüğü etkili 

kampanya stratejileri ile 
öne çıkan Almital kurucusu 
Mehmet Salım, “En Etkili 
Kampanya Yönetimi”;hırda-
vat kategorisinde yürüttüğü 
etkinli kampanya stratejile-
riyle öne çıkan Çınar Elektrik 
Kurucusu Onur Çınar ise “En 
Aktif İş Ortağım Satıcı Paneli 
Kullanıcısı” dallarında ödül 
aldı.

BAŞARILI  IŞ BAŞARILI  IŞ 
ORTAKLARINA ORTAKLARINA 

PLAKETPLAKET

Mutlu
Duman

Gaziantepli Ayşe Al
İzmir’de hayat buldu

GAZIANTEP’TE sırtındaki kitlenin 
alınması için yapılan ameliyatta kalbi 
duran, kalp masajıyla hayata döndürü-
len, bu süreçte kalbinde kist belirlenmesi 
üzerine entübe halde İzmir’e sevk edilen 
12 yaşındaki Ayşe Al Sido, sağlığına 
kavuştu. Sırtındaki şişlik nedeniyle Gazi-
antep Şehir Hastanesi’ne başvuran Ayşe 
Al Sido’yu muayene eden doktorlar, 
sırttaki kitlenin alınmasına karar verdi.
Gaziantep’te 22 Ağustos’taki ameliyat 
sırasında kalbi duran Ayşe, yaklaşık 30 
dakika süren kalp masajı ile yaşama 
döndürüldü.

Bilinci kapalı olarak yoğun bakım 
servisine alınan çocuğun kontrollerinde 
kalbinde halk arasında “köpek kisti” 

olarak da bilinen kist hidatik tespit edildi. 

“Artık iyileştim”
Hayati tehlikesi olan çocuğun 

ailesine kist ameliyatının İzmir’de yapı-
labileceğinin belirtilmesi üzerine Ayşe, 
23 Ağustos’ta entübe halde ambulans 
uçakla İzmir Şehir Hastanesi’ne sevk 
edildi.Hasta, İzmir’de 25 Ağustos’ta 
yapılan ameliyatla sağlığına kavuştu, 28 
Ağustos’ta uyandırıldı. Ayşe Al Sido, 
sağlığına kavuştuğu için mutlu olduğunu 
söyledi.Gaziantep’te ameliyata girdikten 
sonra gözünü İzmir’de açtığını anlatan 
Ayşe Al Sido, “Beni kurtardıkları için 

doktorlarıma teşekkür ediyorum. Artık 
iyileştim. Rahat nefes almak güzel bir 
duygu. Her şeyin kıymetini bilmek 
lazım. Büyüyünce beyin cerrahı olmak 
istiyorum” dedi.

Ameliyatı yapan hastanenin Çocuk 
Kalp ve Damar Cerrahi Servisi’nde 
görevli Prof. Dr. Onur Işık, hayati teh-
likeyle gelen Ayşe Al Sido için ekibiyle 
hızlı bir şekilde açık kalp ameliyatı 
planladıklarını anlattı.  Anne Fatma Al 
Sido da kızının iyileşmesinden duyduğu 
mutluluğu dile getirerek, “Allah bize 
kızımızı bağışladı. Doktorlarımıza teşek-
kür ediyorum.” dedi. AA

Gaziantep’te ameliyatta kalbi 
duran, kalp masajıyla hayata 
döndürülen Ayşe Al Sido, 
kalbinde kist belirlenmesi üzerine 
entübe halde ambulans uçakla 
getirildiği İzmir’de tedavi edildi

IZMIR Büyükşehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkan-
lığı, Balçova İnciraltı sahilinde uyarı ve ihtarlara rağmen 
kaldırılmayan, deniz içinde izinsiz oluşturulan iskele, tica-
ri amaçlı baraka, kulübe ve benzeri yapılar için harekete 
geçti.  3621 Sayılı Kıyı Kanunu ile 775 Sayılı Gecekondu 
Kanunu’na muhalefetten işlem yapan İzmir Büyükşehir 
Belediyesi, yıkım kararı aldı. Bazıları deniz içine, bazıları 
ise yüzer vasfını yitiren tekneler üzerine konulan yapıla-
rın, Büyükşehir ekipleri tarafından kaldırılmasına yönelik 
çalışmalar başladı. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkan-
lığı Çevre ve İmar Zabıtası Şube Müdürü Fuat Dönmez, 
çevre ve görüntü kirliliği oluşturan, aynı zamanda gıda 
satışı yapıldığı için hijyen sorunu da yaratan ahşap bara-
ka, iskele, kulübe gibi izinsiz yapıları kaldırma konusun-
da kararlı olduklarını dile getirdi.   Dönmez; “Hemşehri 
İletişim Merkezi (HİM) ile CİMER’e de halkımızdan bu 
yönde şikayetler geliyordu. Gerekli incelemeleri yaptık-
tan sonra bu izinsiz yapıların kaldırılması için duyuruları 
yaptık. Kaldırılması için belirli bir süre verdik. Bu sürenin 
sonunda da kaldırılmayan izinsiz yapıları kaldırıyoruz” 
dedi. HABER MERKEZI 

İnciraltı’nda kaçakİnciraltı’nda kaçak
 yapılar yıkılıyor yapılar yıkılıyor

Ender Ender 
ÖzgünÖzgün

Onur Onur 
IşıkIşık
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Karşıyaka’dan 48 yıllık ilkKarşıyaka’dan 48 yıllık ilk
TFF 3’üncü Lig 1’inci Grup’ta 3 haftayı 
namağlup 7 puanla zirve yarışında tamamlayan 
Karşıyaka, 48 yıl sonra ilk kez sezonun ilk 3 
haftasında gol yemedi. Ligde çıktığı 3 maçta 
ağları 5 kez sarsarken, kalesinde hiç gol görme-
yen Kaf-Kaf, 1976’dan sonra bir ilki başardı. 
48 sene önce 1976-77 sezonunda 3’üncü Lig 

2’nci Grup’ta yer alan Karşıyaka, sezonun ilk 
5 maçında kalesini gole kapamayı başardı. O 
sezonun ardından 48 yıl boyunca 3’üncü Lig’den 
Süper Lig’e kadar farklı liglerde mücadele eden 
İzmir’in Yeşil-Kırmızılı köklü temsilcisi Karşıya-
ka, neredeyse yarım asır sonra ilk kez ilk 3 hafta 
kalesinde gol görmedi. Teknik Direktör Mustafa 

Reşit Akçay, ligin ilk 3 haftasında defans hattında 
hiç değişikliğe gitmezken, tecrübeli kaleci 
Hakan Canbazoğlu, bu sezon defansın sağında 
görev yapan Cenk Ahmet, stoperler Abdülka-
dir ve İsmail ile altyapı patentli sol bek Ferdi, 
performanslarıyla yarım asır sonra tarihi bir ilki 
gerçekleştirdi. DHA

Nesli Balcı Yılmaz

Göztepe’nin 
dönüşü 

güzel oldu
balcinesl@gmail.com

Üzerinden tam iki hafta geçti. Milli 
Takım’dı, bay takımdı derken Göz-
tepe maçını özlemişiz. Mücadelenin 

sonunda Stoilov’un dediği gibi açıkçası 
bende korkuyordum. İyi giden bir takımın 
verdiği aralar her zaman tehlikeli oluyor. 
Oluşan boşluk, coşku ve temponun bozul-
masına sebep olabiliyor. 

Bu düşüncelerle Kayserispor mücadelesi-
ni izlemeye başladık. Fakat gördük ki, İzmir 
temsilcisi o yüksek temposundan bir şey 
kaybetmemiş. Daha ilk dakikadan Kayseri’yi 
sahasına hapsettiler. 

Özellikle orta sahada Solet inanılmaz 
enerjiye sahip. Sahada koşmadığı yer kal-
madı. Orta sahayı çok güzel yönetti. Yeter 
mi yetmez mi anlamadım ama Tijanic eski 
Tijanic değil. Bir şeyler yapmak için çok 
çabalıyor. 

Aslan paylarından ikisini Juan Silva ve 
Romulo’ya ayırdım. Silva topla birlikte rakip 
defansı mikser gibi karıştırıyor. Romulo 
da onunla çok iyi uyum sağlayıp her za-
man doğru yerde oluyor. Bu ikiliyi izlemek 
gerçekten keyifli. İşin içine daha Fofana ve 
Victor Hugo dahil olmadı. Victor Hugo son-
larda oyuna girdi. Yaptığı iki hareketle bile 
kalitesini gösterdi. 

Defansa ayrı bir parantez açmak istiyo-
rum. Geçen sene defansta devleşen Heliton’a 
bu sene Bokelede katıldı. İkisi resmen duvar 
ördüler defansta. Özellikle Bokele kuvveti 
ve hızıyla rakibin güçlü oyuncularına nefes 
aldırmadı. Farkındaysanız kaleci Lis’ten 
bahsetmiyorum. Çünkü oraya pek bir iş 
düşmedi. 

Sahada olanlar kadar olmayanlar var. 
Koray Günter, Miroshi ve Nielsen toparlanıp 
gelince defans hattı gücüne güç katacak. Bu 
arada üç isimden daha bahsetmek istiyo-
rum. Sahada şans bulan geçtiğimiz sezonun 
etkili ismi Ogün üzerine düşeni yaptı. Taha 
ufak tefek hatalar yapsa bile yabancı part-
nerleri ile uyumluydu. 

Ve herkesin merak ettiği Japon oyuncu 
Matsuki. Maçın sonlarına doğru bir 

pozisyonda Victor Hugo’nun yaptığı 
ortaya uçan tekme ile vurmaya çalış-

tı. İşin esprisi bir yana bu futbolcu 
da gelecekte katkı sağlayacağının 
sinyallerini verdi. 

Sonuç olarak Göz-Göz rahat 
kazandı. Daha büyük bir fark 

olabilirdi. Gelecek haftaki Samsunspor 
maçı, Göztepe’nin zorlu bir sınavı olacak. 
Oradaki futbol ve alınacak sonuca göre 
özgüven ve rota netleşecek. 

YENYENiiLMEZLMEZ
GÖZ GÖZGÖZ GÖZ

Süper Lig’in 6’ncı haftasında evinde 
Kayserispor’u 3-0 yenip 9 puana ulaşan 
Göztepe, mağlubiyet yüzü görmeyen 

4 takımdan biri oldu. İlk 3 maçından bera-
berlikle ayrılıp ardından üst üste Bodrum FK 
ve Kayserispor müsabakalarını iç sahada rahat 
kazanan Sarı-Kırmızılılar, Galatasaray, Beşiktaş ve 
Trabzonspor’la birlikte yenilgi almayan takımlar 
arasına adını yazdırdı.Göztepe, 2001-2002 
sezonundan sonra ilk kez Süper 
Lig’deki ilk 5 maçını kaybetmedi. 
23 sene önce de Süper Lig’e iyi 
giriş yapan Göztepe, o sezon 
Bursaspor, Diyarbakırspor (D), 
Samsunspor ve Ankaragücü’nü 
yenip İstanbulspor’la (D) 
berabere kalmıştı. Bu se-
zon ise Antalyaspor’la 

0-0, Fenerbahçe 
ile 2-2 ve Alan-

yaspor’la 
1-1 berabere 
kalıp ilk 3 

haftaya giriş 
yapan Göz-Göz, 

daha sonra galibiyetler 
aldı.

‘Gelecek için umutlandık’
Özellikle defansif yönden iyi bir perfor-

mans ortaya koyan Göztepe 3 karşılaşmasını 
gol yemeden tamamlayan, bir maçı eksik 9 puanla 

6’ncı sıraya yerleşen İzmir ekibinde oynanan pozitif 
futbolun yanı sıra alınan iyi sonuçlar taraftarı ve camiayı ge-

lecek adına umutlandırdı. Teknik Direktör StanimirStoilov, Kay-
serispor maçından kazanılan 3 

puanın kendileri açısından çok 
önemli olduğunu, ancak eksik 

yönlerini geliştirmeleri ge-
rektiğini söyledi.

DHA

İlk 3 maçından beraberlikle 
ayrılıp daha sonra üst üste 
Bodrum FK ve Kayserispor 

karşılaşmalarını kendi 
evinde rahat kazanan 

ve 9 puana ulaşan 
Göztepe, Galatasaray, 

Beşiktaş ve 
Trabzonspor’la 
birlikte yenilgi 

almayan 
takımlar arasına 

adını yazdırdı

Toplamda 
8 gol atan İzmir’in 

Süper Lig’deki Sarı-Kır-
mızılı temsilcisi Gözte-

pe’de, şu ana kadar Romulo 
(2), Koray, Heliton ve Djalma 
Silva da fileleri sarsan isim-

ler oldu. Göztepe,defans 
oyuncularından 4 gol 

katkısı da
 aldı.

Defans 
oyuncularından 

4 gol

Tüm takımın 
koşması 
ve sa-
vaşması 
gerek-
tiğini 
belirten 
Göztepe’nin 
Bulgar Teknik Di-
rektörü StanimirStoilov, 
“Kimse mücadeleden 
kaçamaz. Koşmayan ve 
savaşmayan oyuncuya 
forma vermem. Her za-
man çok koşacağız. Çün-
kü taraftarımıza sonuç 
ne olursa olsun savaşan 
bir takım izletmeliyiz. 

Onlar da bizden 
bunu bekli-
yor. Kendi-
mizi sürekli 
olarak geliş-

tireceğiz. 
Genç bir 

takımız, ara-
mızda tecrübeli 
oyuncular da 
var. Dolayısıy-
la herkes çok 
çalışacak ve 
takımı üst 
seviyeye çıka-
racak” yorumu-
nu yaptı.

STOILOV’DAN STOILOV’DAN 
OYUNCULARA OYUNCULARA 

UYARIUYARI

ARMADAARMADA

Hem milli maç arası 
hem 5. haftanın bay geçilmesi 
nedeniyle uzun süredir maç yapma-
dıklarına değinen Bulgar teknik adam, 
“Kayseri maçı öncesi çekincelerim vardı. 
Dinamizm olarak iyiydik. % 80’in üzerin-
de dinamizm ortaya koyduğumuzu düşünü-
yorum. Özellikle ofansif yönden gelişmeliyiz. 
Maçı erken bitirecek fırsatları gole çevirmeli-
yiz. Bunun için daha fazla çalışacağız” dedi.

‘Ofansif olarak 
   gelişmeliyiz’

Kayserispor’u 3-0 mağlup edip 
yoluna kayıpsız devam eden Göz-
tepe’de golleri atan oyuncular bu 

sezon ilk kez sevinç yaşadı. Perdeyi 
açan stoper Taha, 

ikinci golü 
kaydeden 
Brezilyalı 
Juan ve 

skoru be-
lirleyen orta 

saha Doğan 
siftah yaptı. 

İLK İLK 
SEVİNÇLERİNİ SEVİNÇLERİNİ 

YAŞADILARYAŞADILAR

TFF 2’nci Lig Beyaz Grup’ta oynadığı 4 maçta 
2 galibiyet, 2 beraberlik alarak 8 puan topla-
yan Altınordu’da yeni transferlerden Bahattin 
Karahan Kırmızı-Lacivertli takımda hem kanat 
oyuncusu hem de santrfor olarak görev 
yapmaya başladı. İlk 2 haftada oynanan İnel-

gölspor ve Kepezspor 
(D) müsabakalarında 
yedek soyunup oyu-

na son bölümde 
giren 22 yaşındaki 
gurbetçi, son 2 

haftada ise Isparta 
32 Spor ve Kırkla-

relispor (D) müsaba-
kalarında adını ilk 11’e 

yazdırıp 90’ar dakika 
görev yaptı.

Formayla ilk gol
Altınordu Teknik Direktö-

rü Olcay Şahan, son olarak 
deplasmanda 2 kez öne 
geçip 2-2 berabere kaldıkları 
Kırklarelispor randevusunda 
Bahattin’i santrfor olarak 
sahaya sürdü. Müsabakanın 

12’nci dakikasında Bahattin’in 
ortasında ev sahibi ekipten Er-

doğan ters bir vuruşla topu kendi 
ağlarına gönderdi. Gurbetçi futbol-
cu 45.dakikada rakip fileleri sarstı 
ve Altınordu formasıyla ilk golünü 
attı,maçın ikinci yarısındaKeni 

Var’ın oyuna girmesiyle asıl mevkisi 
olan sağ kanatta görev yaptı. DHA

Altınordu’nun 
jokeri Bahattin


